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Proces-verbal
Încheiat În şedinţa ordinară a Consiliului

General al Municipiului Bucureşti din data
de 6 august 2010, orele 13,00

Şedinţa a avut loc În sala de consiliu de la etajul III al clădirii
Primăriei Municipiului Bucureşti la care au participat 44 din cei 55
de consilieri generali.

La şedinţă au participat următorii: domnul profesor doctor
Sorin Mircea Oprescu - Primar General al Municipiului Bucureşti,
domnul Marius Hanţig - reprezentant din partea Instituţiei
Prefectului Municipiului Bucureşti şi domnul Tudor Toma -
Secretar General al Municipiului Bucureşti

Au fost invitaţi să participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucureşti şi
mass-media.

La şedinţă au fost absenţi următorii: Bădulescu Aurelian,
Boajă Minică, Capotă Bogdan Alexandru, Deaconescu Ionel
Cristinel, Gorodea Tiberiu Silviu Ioan, Popa Grigore Ioan, Popescu
Costin Adrian, Poteraşu Cornel - Constantin, Roşeţi George
Adrian, Stan Ion, Tănase Ion Gabriel.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Bună ziua doamnelor şi domnilor am să dau citire unor note

În atenţia Consiliului General al Municipiului Bucureşti:
Prin adresa nr. 931996/27.07.2010 Înregistrată la Direcţia

Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. cu nr. 2033/28.07.2010,
doamna Stănescu Anişoara solicită aprobarea proiectului de
hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal str. Teiuş nr.
121B, sector 5.

În adresa sus-menţionată se precizează că acest proiect de
hotărâre s-a aflat pe ordinea de zi a şedinţei C.G.M.B. din data de
14.05.2010, dar nu a fost adoptat. Doamna Stănescu Anişoara
menţionează că au fost obţinute toate avizele cerute prin
certificatul urbanism, iar documentatia de urbanism a tinut seama, ,
de toate reglementările lega le În vigoare.

Prin adresa nr. 930030/19.07.2010 Înregistrată la Direcţia
Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. cu nr. 1960/21.07.2010,
Ursache Adrian şi Ursache Mioara solicită Consiliului General al
Municipiului Bucureşti adoptarea Hotărârii C.G.M.B. privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Badea Cârţan nr. 69,
sector 2 B cureşti, În term ••._ ile de la primirea notificării.+p 4·
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Contestatarii mentionează ca, In cazul În care această,
hotărâre nu va fi adoptată, vor declanşa procedura de obligare pe
cale judecătorească, suportarea cheltuielilor de judecată cu daune
moratorii şi cominatorii pentru fiecare zi de Întârziere, precum şi
suportarea cheltuielilor ocazionate de emiterea a 11 avize şi a
proiectului de arhitectură, În valoare de aproximativ 4000 euro. De
asemenea, contestatarii Îşi rezervă dreptul de a face sesizări la
organele de cercetare penală abilitate, pentru refuzul/tergiversarea
adoptării hotărârii sus menţionate.

Prin adresa nr. 5841/2010, Direcţia Urbanism şi Amenajarea
Teritoriului ne-a comunicat că pentru această documentaţie de
urbanism s-au avizat favorabil funcţiunea propusă şi indicatorii
urbanistici reglementaţi prin avizul de urbanism nr.
20/1/7/24.06.2009.

Facem precizarea că proiectul de hotărâre sus-menţionat s-a
aflat de 4 ori pe ordinea de zi a şedinţelor C.G.M.B., dar nu a fost
adoptat.

Prin prezenta vă aducem la cunoştinţă că prin Decizia civilă
nr. 1748/19.07.2010 irevocabilă, pronunţată de Curtea de Apel
Bucureşti - secţia a VIII a Contencios Administrativ şi fiscal, În
dosarul nr. 9400/3/2010, instanta a hotărât:,

- suspendarea executării Hotărârii C.G.M.B. nr. 187/2008
privind abrogarea Hotărârii C.G.M.B. nr. 199/1997 privind darea În
fOlosinţă gratuită pe termen de 99 ani a unor terenuri aparţinând
domeniului privat/public al Municipiului Bucureşti pentru
construirea Complexului Universitar şi Cultural "România de
Mâine", anulată În parte prin sentinţa civilă nr. 8101/21.12.2006
pronunţată de Tribunalul Bucureşti - secţia a VIII a Conflicte de
Muncă, Asigurări Sociale, Contencios Administrativ şi Fiscal, până
la pronunţarea instanţei de fond;

- obligarea C.G.M.B. Ia 4820 lei cheltuieli de judecată către
recurentă (Fundaţia România de Mâine).

Prin adresa nr. 932687/29.07.2010, Înregistrată la Direcţia
Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. cu nr. 2086/05.08.2010,
domnul Costache Mântu solicită introducerea pe ordinea de zi a
şedinţei C.G.M.B. şi adoptarea proiectului de hotărâre privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal str. Făgădău nr. 8, sector 6,
menţionând că documentaţia este completă şi conţine toate
avizele legale necesare.

În adresa sus-menţio :a se precizează că acest proiect de
otărâre a ~Iat pe ordi a de zi a şedinţei C.G.M.B. din data de

.07.2 O, ar nu a fost aa ~~at '. ':oJ. ..,
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___prinpr~zenţ<;l __.vă aducem_Ja_cunoştinţă_c.ă Municipiul
Bucureşti, prin Primarul General praf. dr. Sorin Mircea Oprescu, a
formulat plângere prealabilă prin care solicită revocarea hotărârii
C.G.M.B. nr. 141/30.06.2010 privind Înaintarea către Autoritatea
Pentru Valorificarea Activelor Statului a cererii de transmitere În
domeniul public al Municipiului Bucureşti şi administrarea Teatrului
Municipal L.S. Bulandra a spaţiului În suprafaţă de 657 mp. situat
În sectorul 3, Bd. Basarabia nr. 256, constructia statiei, ,
Compresoare C 190. C 191. pentru următoarele motive:

- Hotărârea mentionată mai sus a fost emisă cu Încălcarea,
prevederilor legale, respectiv documentaţia aferentă acesteia a
fost incompletă.

- Din conţinutul acestei documentaţii lipseşte identificarea În
plan şi regimul juridic al imobilului situat În Bucureşti, B-dul.
Basarabia nr. 256 construcţia staţiei Compresoare C 190, C 191.

- De asemenea, din continutul Înscrisurilor aferente actului a,
cărei revocare se solicită, nu rezultă dacă staţia Compresoare C
190, C 191 se transmite şi cu terenul aferent, sau doar construcţia.

Prin adresa nr. 11ONV/23.07.201 O, Înregistrată la Cabinet
Secretar General sub nr. 2772/6/27.07.2010 şi la Direcţia
Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. cu nr. 2029/28.07.2010,
Municipiul Bucureşti prin Primarul General, Praf. Dr. Sorin Mircea
Oprescu a formulat plângere prealabilă prin care solicită revocarea
Hotărârii C.G.M.B. nr. 110/30.06.2010 privind aprobarea
Regulamentului de organizare şi desfăşurare a concursului de
proiecte de management, precum şi a Regulamentului de
organizare şi desfăşurare a evaluării managementului la instituţiile
publice de cultură de interes local al Municipiului Bucureşti.

În motivele plângerii se menţionează că Hotărârea C.G.M.B.
nr. 110/30.06.2010 a fost emisă cu Încălcarea prevederilor art. 63
alin. (1) lit. d) şi alin. (5) Iit. e) din Legea nr. 215/2001 privind
administraţia publică locală, republicată, cu modificările şi
completările ulterioare, dispoziţii legale care reglementează
atribuţiile primarului, respectiv, primarul Îndeplineşte atribuţii
privind serviciile publice asigurate cetăţenilor - art. 63 alin. (1)
lit. d).

În ovor"i+area at-F-Ibut-I';r""p"e-'ia-z"+ela alin (1 \ ii+ ri\ •.•,,+rl·VI·tIII ""''''''"''1""IL I ,IIVr- I v U.. 1. 1) 11l... \.A) tJULI

art. 63 alin. (5) lit. e), primarul numeşte, sancţionează şi dispune
suspendarea, modificarea şi Încetarea raporturilor de serviciu sau,
după caz, a raporturilor de muncă, În condiţiile legii, pentru
personalul din cadrul aparatului de specialitate, precum şi pentru
c nducătorii insrtuţiilor şi seNlcfilor publice de interes local.
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Tot În motivele plângerii, se menţionează ca In cadrul
dezbaterilor a fost supus aprobării un amendament, potrivit căruia,
din comisia de evaluare şi din comisia de contestaţii vor face parte
şi reprezentanţi ai Consiliului General al Municipiului Bucureşti
care vor fi desemnaţi prin hotărâre.

Totodată, se mentionează că nu a fost stabilit numărul exact,
de reprezentanţi ai Consiliului General al Municipiului Bucureşti,
situaţie În care au fost Încălcate prevederile legale mai
sus-menţionate, care reglementează În mod expres şi absolut că
atribuţia de evaluare a conducătorilor instituţiilor şi serviciilor
publice de interes local aparţine În exclusivitate Primarului General
al Municipiului Bucureşti.

Având În vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul,
solicită revocarea Hotărârii C.G.M.B. nr. 110/30.06.2010 privind
aprobarea Regulamentului de organizare şi desfăşurare a
concursului de proiecte de management, precum şi a
Regulamentului de organizare şi desfăşurare a evaluării
managementului la instituţiile publice de cultură de interes local al
Municipiului Bucureşti.

Toată documentaţia referitoare la notele pe care le-am citit o
puteţi consulta la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B.

Doamnelor şi domnilor consilieri vă supun la vot procesul
verbal Încheiat În şedinţa ordinară a Consiliului General al
Municipiului Bucureşti din data de 19 iulie 2010.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? 1 vot (Scarlat H.).

De asemenea vă supun la vot procesul verbal Încheiat În
şedinţa de Îndată a Consiliului General al Municipiului Bucureşti
din data de 19 iulie 2010.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? 1 vot (Scarlat H.).

Vă multumesc.,

- la ora 14.00 a venit doamna consilier general Anton
Mihaela -

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Bună ziua, bine aţi venit la şedinţa ordinară a Consiliului

General al Municipiului Bucureşti din data de 6 august 2010.
ste ora 14.00 şi În sală sunt prezenţi 41 de consilieri
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Sunt câteva cereri de a lua cuvântul În fata Consiliului,
General. Prima cerere este din partea domnului Sârbu Marian.
Domnul Sârbu Marian este În sală? Nu este În sală.

Doamna Anca Stoian are funcţia de şef Birou Audit. Este În
sală? Nu este În sală.

Deci nu avem luări de cuvânt. Dragi colegi aveţi În faţă un
proiect de ordine de zi care are patru puncte. Aş vrea să ştiu dacă
sunt amendamente sau completări la ordinea de zi prezentată? Nu
sunt.

Supun la vot ordinea de zi În integralitatea ei.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? 1 vot

(Giugula D.), abţineri? O voturi.
Ordinea de zi a fost aprobată.

Trecem la primul punct pe ordinea de ZI, proiect de
hotărâre privind reducerea numărului total de posturi şi
aprobarea structurii organizatorice a aparatului de specialitate
al Primarului General, a aparatului permanent de lucru al
C.G.M.B. şi a serviciilorlinstituţiilor publice de interes local ale
Municipiului Bucureşti, conform prevederilor Ordonanţei de
Urgenţă a Guvernului nr. 63/2010 pentru modificarea şi
completarea Legii nr. 273/2006 privind finanţele publice
locale, precum şi pentru stabilirea unor măsuri financiare.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule preşedinte, doamnelor şi domnilor consilieri

generali, vă rog să Îmi daţi voie să vă prezint În sinteză ce s-a
Întâmplat În urma aplicării Legii nr. 273/2006 şi a Ordonanţei de
Urgenţă a Guvernului nr. 63/2010 pentru modificarea şi
completarea Legii nr. 273/2006 privind finanţele publice locale.
Obiectivul urmărit a fost Încadrarea În numărul de 4401 posturi
stabilite de Guvern pentru municipalitate, de fapt este vorba de
4391 şi dreptul de a avea Încă 10 posturi pentru că administrăm
fonduri externe, fonduri ISPA. 4391 şi cu 10 , despre
disponibilizări putem discuta la momentul punerii În aplicare a
hotărârii Consiliului General prin care se va aproba structura şi
numărul de posturi rezultat În urma aplicării Ordonanţei de
Urgenţă a Guvernului nr. 63/2010. S-a redus numărul total de
posturi al municipalităţii de la 7063 la 44.0 u fost reduse 2662 de
posturi astfel: Administraţia Străzilor cllr r',doe la 815 posturi la
490 sturi, Administ aţia Cimitirel 'ş' r ' n or Umane de la
530 po ri la 4 po turi, Admini :ijţ" r...J ri şi Agrement
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Bucureşti de la 1435 posturi la 777 posturi, Autoritatea pentru
Supravegherea şi Protecţia Animalelor Bucureşti de la 298 posturi
la 253 posturi, Centrul de Protecţia a Plantelor Bucureşti de la 89
posturi la 35 posturi, Clubul Sportiv Municipal Bucureşti de la 167
posturi la 67 posturi, Administraţia Fondului Imobiliar de la 300
posturi la 140 posturi, Autoritatea Municipală de Reglementare a
Serviciilor Publice de la 23 posturi la 20 posturi, Teatrul de
Comedie de la 165 posturi la 115 posturi, Teatrul Municipal
Bulandra de la 218 posturi la 141 posturi, Teatrul Tineretului
Metropelis--dela--99posturi la 68 posturi, Opera Comică pentru
Copii de la 91 posturi la 41 posturi, Centrul de Proiecte Culturale a
Municipiului Bucureşti de la 55 posturi la 35 posturi, Muzeul
Municipiului Bucureşti de la 256 posturi la 152 posturi, Biblioteca
Metropolitană de la 297 posturi la 210 posturi, Casa de Cultură
Shiller de la 12 posturi la 9 posturi, Universitatea Populară Dalles
de la 17 posturi la 5 posturi, Şcoala de Artă Bucureşti de la 74
posturi la 31 posturi, Centrul de Conservare şi Valorificarea
Tradiţiei şi Creaţiei Populare de la 40 posturi la 28 posturi, Centrul
de Cultură Palatele Brâncoveneşti de la 105 posturi la 66 posturi,
Administraţia Monumentelor de la 36 posturi la 31 posturi, Muzeul
Naţional al Literaturii Române de la 103 posturi la 75 posturi. Sau
preluat atribuţiile de la trei instituţii: Centrul de Planificare Urbană
şi Metropolitană Bucureşti, Centrul de Calcul şi Monitorul Oficial al
Municipiului Bucureşti În cadrul aparatului de specialitate al
Primarului General. S-au desfiintat trei institutii, Teatrul de Dans, ,
Contemporan, Teatrul Metropolitan al Tineretului şi Şcoala de Arte
" Circ Variete Globus Bucureşti".

La Primăria Municipiului Bucureşti, s-a redus aparatul de
specialitate al Primarului General de la 1354 de posturi la 1120. În
cele 1120 sunt cuprinse şi posturile alocate pentru preluarea
atributiunilor de la acele trei institutii desfiintate. Au fost desfiintate

I " ,

trei direcţii: Direcţia Managementul Calităţii, Direcţia Autorizaţii
Infrastructură şi Direcţia Tehnică Administrativă prin transformarea
lor În servicii. S-au redus 5 functii de directori, 5 de directori,
adjuncţi şi 17 funcţii de şef de serviciu prin comasarea sau
desfiintarea serviciilor.,

La Politia Comunitară au fost alocate un număr de 389,
posturi, un poliţist local la 5000 de locuitori, ca măsură, s-a redus
numărul de posturi de la 1087 la 389.

La Serviciul de Evidenţa Populaţiei au fost alocate prin
Ordonantă de Urgentă a Guvernu· 63 un număr de 130
posturi. Nu a fost nevoie de red ;..r 'i!tj,tl că ei aveau 113 posturi
şi acum a 130 pri ge.



Vreau să vă spun că după ce dumneavoastră veţi analiza
organigrama, organigramă care este făcută pornind de data
aceasta invers, de la numărul de posturi care a fost acordat prin
lege am Încercat să păstrăm funcţionalitatea şi să nu distrugem un
aparat ca după aceea să ne trezim că o serie Întreagă de sarcini
nu pot fi duse la Îndeplinire. Este foarte adevărat că Încărcătura
este mult mai mare pe funcţionarii primăriei În general şi pe cei
care lucrează În unitătile teritoriale, nu mă refer la sectoare, eu mă,
refer la unităţile care sunt subordonate Primăriei Capitalei şi
Consiliului General În aşa fel Încât să putem obţine totuşi un
randament normal şi civilizat În lucrul cu cetăţenii. Dumneavoastră
veţi aprecia aceste lucruri conform legii şi sunt convins că veţi
proceda cu multă Înţelepciune În a discuta, a amenda, a valida, a
propune În aşa fel Încât, Încă o dată vă spun că a fost făcută după
lege În sensul reducerii numărului de posturi. De acum Înainte
comisii formate din directori, din şefi de servicii acolo unde nu sunt
directori vor pune În aplicare reducerile fizice de posturi Împreună
cu sindicatele după nişte criterii pe care le dă Codul Muncii şi mă
refer la mamele care sunt În concediu de creştere copil, care nu
pleacă din instituţie, la cei care suferă de boli incurabile şi aşa mai
departe. Pentru că sunt şi la cazurile personalizate speciale,
mamă singură care creşte doi, trei copii şi aşa mai departe, dar
sigur, asta comportă Întâi aprobarea organigramei şi a ROF-ului
după care urmează aceste reduceri. Mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Înainte de a trece mai departe aş vrea să

domnul Cornel Poteraşu a anunţat că este bolnav.
vă anunt că,

Domnul consilier general Robert Nitu
Domnule primar, stimaţi colegi, onorată asistenţă. Într-o

capitală pretins europeană În anul de graţie 2010, 55 de oameni
aleşi de bucureşteni să le reprezinte interesele sunt obligati sub

-. - -- - ,
sancţiune penală de clanul Băsescu, Udrea, Boc să ia nişte decizii
În baza unui act normativ care Încalcă Constituţia şi principiile
europene ale autonomiei locale, a subsidiaritătii şi a normelor
bunului simt. În aceste conditii, indiferent de ~uloarea noastră, ,
politică şi primari şi consilieri ar trebui să plecăm acasă şi să Îi
lăsăm pe Băsescu, Udrea şi Boc să devină şi primari şi consilieri şi
ce or mai vrea ei, dar din păcate nu ştiu câţi dintre noi au curajul
să facă ac st lucru. Dar tr~buie măcar să avem curajul să spunem
lucrurilor p nume. r onanţa nr. 63 reprezintă un abuz fără
precedent it copere incompetenţa Guvernului prin



transformarea administraţiei locale În ţap ispăşitor şi al crizei
economice. Ordonanţa nr. 63 este Îndreptată Împotriva intereselor
bucureştenilor Întru-cât stabileşte un mecanism aberant de
reducere a cheltuielilor publice care nu ţine seama de nevoile
oamenilor şi de modul În care administraţia locală are obligaţia să
le servească. Pe aceste considerente filiala Bucureşti a Partidului
Naţional- Liberal -a contestat· ia Avocatul- --Poporului
constituţionalitatea Ordonanţei nr. 63. Avocatul Poporului a
apreciat ca Întemeiate observaţiile noastre şi a Înaintat contestaţia
Curţii Constituţionale care urmează să se pronunţe În luna
septembrie. Nu ne Îndoim că vom avea câştig de cauză pentru că
neconstituţionalitatea acestei ordonanţe care desfiinţează de fapt
autonomia locală este evidentă. În aceste conditii noi consilierii,
PNL alegem să evităm ridicole situaţii şi ca atare nu vom vota
proiectul de hotărâre iniţiat de Primarul General În temeiul
Ordonantei nr. 63. Multumesc., ,

Domnul consilier general Pop Romeo Teodor
Ca să dăm o măsură exactă a numărului de persoane pe

care noi ÎI eliberăm prin votul nostru aş vrea să dau citire unei alte
situaţii din care aş vrea să scot În evidenţă numărul de posturi
neocupate din toate aceste organigrame pe care noi le votăm
astăzi.

Aş vrea să Încep cu acele instituţii date exemplu de Primarul
General. La Administraţia Străzilor sunt 815 posturi dar ocupate
astăzi 510 din care vor rămâne 490, deci vom disponibiliza 20 de
persoane.

La Administraţia Cimitirelor sunt 530 de posturi aprobate prin
organigramă, 427 ocupate din care vor rămâne 405, deci un
număr de 22 de posturi.

La Grădina Zoologică este o organigramă aprobată de 152
de persoane, 90 de posturi ocupate, rămân prin noua organigramă
85, deci 5 oameni vor fi disponibilizaţi.

La Autoritatea pentru Supravegherea Animalelor sunt 298 de
posturi, 60 ocupate În clipa aceasta, acolo se reorganizează un
serviciu şi posturi aprobate prin noua organigramă 253, deci un
plus de 100 şi ceva de posturi.

La Clubul Sportiv Municipal Bucureşti sunt 167 de posturi
aprobate dar sunt 71 de posturi ocupate În prezent, deci număr de
posturi aprobate prin noua organigramă sunt 67, deci vor pleca 4
persoane.

La T 165 d, posturi, 115 ocupate, 115
rămân.
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La Teatrul Bulandra sunt 218 posturi pe organigramă dar
angajaţii actuali sunt un număr de 141 şi rămân 141.

La Opera Comică pentru Copii 91 de posturi pe organigramă
şi 37 angajaţi actuali, posturi aprobate prin noua organigramă 41,
deci se dă un număr de 4 posturi.

La Muzeul Municipiului Bucureşti 256 posturi pe organigrama
veche, 167 angajaţi, număr de posturi aprobat 152, deci un
disponibil de 16 persoane.

Biblioteca Metropolitană 297 de posturi pe organigrama
veche, 228 de angajaţi, posturi pe care le aprobăm noi astăzi 210,
deci vor fi disponibilizate 18 persoane.

La instituţiile de cultură se dau 5 posturi În plus, la .... Vreau
să vă spun În general că măsurile nu sunt atât de drastice pe cât
se prezintă, domnul Primar General poate confirma lucrul acesta
cred, se elimină foarte multe posturi libere În clipa aceasta,
urmând care au posibilitatea În viitor În numărul de posturi angajat
să mai transformăm organigrame, să mai mutăm oameni de colo
colo, să fluidizăm, să flexibilizăm functionarea institutiilor noastre., ,
Multumesc .
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Aş vrea să Înţelegeţi următorul lucru, că am stat şi am

cumpănit şi Împreună cu reprezentanţii partidelor, am cumpănit
foarte bine. Având În vedere .... , cred eu că În conditiile În care

•
fizic 2/3 din persoane pleacă, În condiţiile În care există posturi
care sunt bugetate şi noi an de an bugetăm aceste posturi, deci
există şuma reală care se păstra În fondul de salarii şi În anul care
venea, În acest moment nu mai există aceste posturi-prin ace-asfă
propunere. Un singur lucru impietează acest fapt şi anume acela
că peste mult timp vom putea vorbi despre dezvoltarea serviciilor,
eu sper că nu aşa de mult timp, vom putea vorbi despre progres,
vom putea vorbi despre perfecţionarea serviciilor. În momentul
acesta schema este făcută În aşa fel Încât să fie funcţională, poate
că a deranjat foarte mult că s-au desfiinţat o serie Întreagă de
funcţii de conducere, dar vă rog să mă credeţi că am fă~ut-o acolo
unde am constatat că sunt 5 cu mapa şi 2 cu sapa. In ceea ce
privesc instituţiile teatrale, instituţiile de cultură, aş vrea să vă spun
că prin ordinul expres al primului ministru tradus de către Prefectul
Municipiului Bucureşti dânşii nu au intrat În calcul de reducere deşi
am spus-o şi o spun În continuare niciodată nu s-a pus problema
ca un actor să plece din ... , sunt 2l~e actori şi 1300 personal
suportiv, maşinişti, garderobiere, Ihgrijltori, sufleori şi aşa mai
departe. ,cest st· procentul 225 de actori la 1300. Deci În



condiţiile acestea reducerile fizice pentru restul primăriei
păstrându-se acelaşi număr de 4391 plus 10 locuri pentru că
administrăm fonduri ISPA au făcut ca aceste reduceri să nu fie atât
de dureroase aşa cum spunea domnul consilier general.
Multumesc.,

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Pentru consemnare În procesul verbal, În momentul În care

facem o reducere de personal sau aprobăm organigrame trebuie
să avem În vedere două aspecte: aspectul calitativ şi aspectul de
legalitate. Cred că toţi suntem de acord că este necesar ca să
creştem calitatea serviciilor publice. Vă aduc aminte că acum două
luni am votat deja o organigramă În care am redus funcţiile şi
posturile din aparatul Consiliului General şi al Primarului General.
După nici două luni de zile ni se impune o altă reducere. Dacă
atunci am făcut o selecţie şi pe nişte criterii profesionale prin care
am dat afară pe unii din angajaţi, domnule primar vreau să Îmi
spuneţi şi mie care sunt criteriile prin care Îi dăm din nou afară pe
cei care au mai rămas? De asemenea vreau să vă spun că din
punct de vedere al legalităţii Ordonanţa nr. 63 este ordonanţă de
urgenţă şi În conformitate cu Constituţia nu poate schimba o lege
organică. Eu nu sunt de acord să votez o ilegalitate promovată
printr-o hotărâre a unui Guvern incapabil să gestioneze interesele
României decât prin abuzuri şi tendinţe dictatoriale. Se Încalcă
autonomia publică, se Încalcă autonomia locală impunându-se
anumite criterii care nu sunt nici ştiinţifice şi nici bazate pe
interesul cetăteanului. Vă aduc aminte că atunci când s-a Înfiintat, ,
Poliţia Locală, gardienii publici cum Îi numeam noi, aceştia au fost
Înfiinţaţi prin desfiinţarea structurilor de poliţie locală de la Poliţia
Naţională. Tocmai pentru a se uşura cheltuielile la nivel naţional şi
a se repartiza aceste cheltuieli şi responsabilitatea ordinii şi
siguranţei cetăţenilor la nivelul administraţiei locale. Acum printr-o
ordonanţă ilegală se Încearcă micşorarea impactului de control al
siguranţei cetăţeanului şi crearea premizelor de dezordine
naţională. Faţă de aceste aspecte eu declar că nu voi susţine şi nu
voi vota o ilegalitate promovată printr-o ordonanţă de urgenţă chiar
dacă aceasta prevede consecinţe penale eu mă supun Întru totul
acestor consecinţe decât să Încalc un jurământ pe care l-am făcut
să respect Întâi Constituţia şi legile ţării. Ordonanţa de Urgenţă
este un paliativ pe care trebuie să ÎI facă Guvernul atunci când are
probleme urgente de rezolvat şi fă - - modifice legile organice .
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vă mulţumesc domnul Giugula, o singură Întrebare, care au

fost criteriile ştiinţifice pe care le-aţi folosit dumneavoastră
personal data trecută?

Domnul consifier general Giugula Ooru Mihai
Domnul Murg, mi-aţi adresat o Întrebare, vă rog să o

precizaţi ca să vă pot răspunde.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Aţi spus că data trecută când aţi făcut o reducere aţi

participat intrinsec la această reducere şi aţi folosit nişte criterii
ştiinţifice. Vă rog frumos precizaţi-Ie care au fost.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Dacă nu sunteţi atent vă rog să citiţi procesul verbal. Am

spus că acum două luni de zile s-a făcut o reducere de personal
printr-o nouă organigramă prin care am fost de acord cu toţii să
facem o asemenea reducere de personal pe anumite criterii cu
care am fost cu toţii de acord atunci când le-am aprobat. Dacă nu
ştiţi luaţi hotărârea de consiliu şi citiţi-o.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnul consilier general aţi pus o Întrebare şi vreau să vă

răspund, nu s-a făcut nici un fel de reducere pentru că nu am
apucat.

Domnul consilier general Dincă Dumitru
Domnilor colegi, aşa cum pornise şedinţa am crezut că se

termină repede şi nici măcar nu vroiam ca să vă perturbez liniştea
pe care trebuie să o aveţi Înaintea votării unui asemenea
document, dar văd că una vrem să facem şi altceva avem În cap.
Dacă nu ar fi existat cele două declaraţii a domnului Niţu şi cea a
domnului Giugula am fi trecut probabil direct la vot sau am mai fi
comentat foarte puţin. De aceea mă simt obligat, privind această
atmosferă, să fac o declaraţie politică care visează dacă vreţi,
tocmai aceste aspecte. Aş vrea ca să vă aduc la cunoştinţă atât
dumneavoastră colegilor consilieri cât şi mass-mediei şi În special
mass-mediei care este patronată de către foşti securişti, deci vă
rog foarte mult să Înţelegeţi eae ea ce spun. Eu am
responsabilitatea termenilor pe ru ~că altfel dacă nu avem În
vedere că există şi 'cest aspe'tt !Ci'ăss-mec:J."ei care tot timpul
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trebuie să scoată În evidenţă şi să speculeze exact lucrurile pe
care nu ar fi trebuit să le speculeze. Vă aduc la cunoştinţă că omul
căruia Îi pare cel mai rău pentru că se Întâmplă asemenea lucruri,
pentru că suntem obligaţi ca să luăm asemenea măsuri este Însuşi
preşedintele ţării. La fel de mult Îi pare rău şi primului ministru.
Nimeni nu doreşte ca În timpul mandatului său să aibă asemenea
probleme să ia asemenea măsuri nepopulare. Dar vin şi vă Întreb
dacă aceste măsuri nepopulare nu ar fi fost luate cu ce am fi
rezolvat problemele financiare ale României În următoarele 6 luni,
În următoarele 12 luni şi În următoarele 24-36 de luni? Mi se pare
absurd şi aberant ca nişte oameni care pretind că sunt inteligenţi
să nu realizeze că această criză economică nu a fost generată de
preşedintele Băsescu, de PO-L, nu a fost generată nici de alte
partide politice care au fost la guvernare ci a fost generată de o
situaţie internaţională care, dacă nu vrem să recunoaştem,
Înseamnă că nu avem capacitatea de a discuta aceste fenomene.
Vă rog să credeţi că nu numai preşedintelui României, primului
ministru şi altor oameni politici din PO-L le pare rău de ceea ce se
Întâmplă acum, inclusiv nouă consilierilor generali ne pare rău că
suntem obligaţi, nu de nişte angoase ale unui om sau ale unor
oameni ci de situaţia reală pe care România o traversează. Ne
pare rău de oamenii pe care suntem obligaţi să Îi dăm la o parte
din rândul nostru pentru că sunt oameni cu probleme dar nu avem
ce face. Realitatea este crudă dar trebuie luată În consideratie. La,
momentul acesta este clar demonstrat un lucru, Înainte de 2004
existau aproximativ 800.000 de oameni care ocupau funcţii În
administraţia locală şi centrală, acum sunt peste 1.300.000. Când
am venit noi la guvernare existau cam acelaşi număr de persoane.
Cine sunt cei care au generat mărirea numărului de persoane În
cadrul bugetarilor pentru ca acum să fim obligaţi să facem aceste
restructurări. Ultima chestiune pe care vreau să o spun este că În
măsura În care dumneavoastră sunteţi parteneri de discuţii politice
să Înţelegeţi ... , noi Împreună cu dumneavoastră am realizat multe
lucruri În cadrul Consiliului General. Noi Împreună cu
dumneavoastră şi cu celelalte partide am realizat multe lucruri În
Parlamentul României. Noi Împreună cu dumneavoastră trebuie să
trecem peste această problemă care se cheamă criza economică
mondială domnule Giugula, criza aceasta economică ..., nu este
nici a lui lIiescu. Criza aceasta este a unui sistem international. Nu,
trebuie să ne acuzaţi pe noi de rea voinţă, de rea credinţă.
Preşedintele Băsescu a avut dreptate când a spus un lucru, pentru
că nu avem acum posibilitatea, nu există posibilitatea reală ca să
plătim nişte ~meni re merită s~larii mult mai mari, să Îi plătim'. ,
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cu salarii mari şi să Îi ţinem pe toţi, porţile României sunt deschise.
Domnul Giugula, dumneata care ai fost ..., dumneata care nu ai
avut un deziderat În 1989 nu poţi discuta pentru că cel mai
important lucru pentru noi şi În 1989 şi imediat după 1989 era
liberalizarea forţei de muncă, libera circulaţie şi aşa mai departe.
Eu m-aş bucura domnul Giugula, m-aş bucura stimaţi colegi de la
celelalte partide ca În toate spitalele din Europa să fie medici
români, În toate şcolile şi universităţile din Europa să fie profesori
români pentru ca România să nu mai fie generatoare de infractori
ci să fie generatoare de profesori şi de medici. Aceasta este
declaraţia politică a noastră domnule Giugula.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Dragi colegi, pentru că sunt foarte mulţi Înscrişi la cuvânt am

să fiu foarte scurt. Colegul meu Robert Niţu a prezentat o
declaraţie politică, a Încercat să argumenteze de ce, a Încercat să
argumenteze care este poziţia Partidului Naţional Liberal
Bucureşti, a făcut-o, s-au făcut apoi şi alte declaraţii politice aşa
cum a fost a domnului Dincă pe care eu o respect şi de asemenea
aş vrea să vă spun domnul Voicu, că În timp ce domnul Niţu dădea
citire declaraţiei politice l-aţi Întrebat dacă este emoţionat. Sigur că
eşti emoţionat când trebuie să reduci bugetul cu atât de mulţi bani,
sigur că eşti emoţionat că trebuie să dai afară nişte oameni şi
faptul că dânsul nu v-a răspuns atunci, asta face parte numai din
abordarea noastră delicată. În acelaşi timp Însă domnul Pop
Romeo am observat că faceti aprecieri asupra cheliei colegului
nostru. Îmi pare foarte rău că aţi ajuns la asemenea ..... , este
adevărat că stingerea becului ... , nu se referea. Sunt perfect de
acord. Vreau să vă spun că nimeni din PNL nu şi-a permis să facă
... dacă ar fi să reiau o celebră butadă a unui coleg de la PSD,
rolul cel mai cunoscut ca actor al domnului Pop Romeo este rolul
calului. Având În vedere acest lucru nu am să dau atenţie celor pe
care dânsul le-a mentionat aici la microfon datorită acestui lucru-.,
Multumesc.,

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Am o rugăminte, este o decizie importantă care se ia astăzi

la Bucureşti şi reuşiţi să ne facem de râs În faţa naţiunii, vă rog să
ne comportăm civilizat.

Doamna consilier general Sitaru Janina
Grupul PSD propune scoaterea anexei 3 din proiectul de

lege care are ca biect Regulamentul de organizare din
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următoarele considerente: În cadrul Comisiei Juridice am făcut o
adresă către Direcţia Managementul Resurselor Umane prin care
am solicitat doamnei director să ne trimită o sinteză a modificărilor
care au fost aduse ROF-ului. În cursul zilei de ieri după Îndelungi
negocieri şi telefoane la direcţie am primit această variantă care mi
s-a spus că, cuprinde toate modificările aduse ROF-ului. Ca să am
surpriza la numai o jumătate de oră ca un angajat al direcţiei să
vină la şedinta PD-L cu o altă variantă mult mai stufoasă. Astăzi la
ora 12,20 s-~ adus ultima modificare la ROF. În fata mea au fost,
introduse În dosarul hotărârii, modificările. Prin urmare noi nu
putem să votăm ceva despre care nu avem cunoştinţă.

Domnul consilier general Nedelcu Costel
Stimaţi colegi, nenorocirea este că vorbim aici despre

disponibiUzareca şi ..CâHd_am -RLlne~deoparte nişte lemne, nişte
scaune pe care le-am pune undeva la păstrare. Problema este că
trimitem oameni În afara locurilor de muncă fără să oferim o
alternativă, o perspectivă. Dimineaţă anunţa la radio şi la toate
posturile de presă că am atins nivelul de sărăcie al anului 1989,
dar atunci mai exista un loc de muncă pentru fiecare om, acum nu
mai există nici loc de muncă şi niciun ban În buzunar. Dar atunci
de ce românii umplu locurile de muncă prin Spania, Italia
muncind? Acolo de ce muncesc? Pentru că aici nu se oferă nimic.
Le-aţi luat tot şi locuri de muncă şi proprietăţi şi tot.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnule Nedelcu, dar am şi eu o Întrebare, dacă tot i-aţi

plâns atât pe aceşti oameni şi poate că aveţi dreptate, pe cei din
sectorul privat, şi ei sunt oameni şi ei muncesc pe ei de ce nu Îi
plângeţi şi vă atrag atenţia că fiecare lucrător din sistemul privat
duce În spate doi bugetari, pe ei de ce nu Îi plângeţi?

Domnul consilier general Nedelcu Costel
..Am_vorbLt şi cu ,cei din sistemul privat, au mari probleme ca

să Îi mai ţină la locurile de muncă, În curând vor disponibiliza şi ei
pentru că nu se oferă nicio alternativă de pornire a motorului
economic.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Ca să putem să Îi mai menţiner;Yveniţi cu soluţii.



Domnul consilier general Nedelcu Costel
În fiecare zi sute de firme dau faliment. Cum puteţi să vorbiţi

aşa?

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Veniti cu solutii nu numai cu critici., ,

Domnul consilier general Nedelcu Costel
Veniţi dumneavoastră guvernarea cu soluţii că de asta

sunteţi la guvernare.

Domnul consilier general Pop Romeo Teodor
Am un mic răspuns pentru colegul de la PNL. Domnul coleg,

nu am jucat niciodată rolul calului. Calul are o calitate pe care eu o
apreciez, dar regizorul nu m-a văzut niciodată În rolul calului. În al
doilea rând vreau să vă spun că nu vă acuz că nu mergeţi la
teatru, dar măcar pentru filmele În care am jucat trebuia să fi vorbit
altfel. Multumesc.,

Domnilor aş vrea să trecem din lumea declaraţiilor politice În
lumea problemelor noastre pe care le avem astăzi. Eu revin cu altă
statistică. La aparatul propriu despre care vorbeaţi adineauri
domnule Giugula, astăzi pe organigrama veche sunt 1354 de
posturi, angajaţi efectiv sunt 1025. Posturi pe care le aprobăm cu
organigrama de astăzi sunt 1020. Deci este o diferenţă de 5
posturi şi 80 de posturi care se iau de la trei instituţii.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
1120 de posturi.

1.5

Domnul consilier general Pop Romeo Teodor
.... Ia alte instituţii din subordinea primăriei. Vă dau altă

statistică, din 4010 la alte instituţii, posturi aprobate pe vechea
organigramă sunt angajaţi În această clipă 2420, iar pe noua
organigramă sunt 2272 din care se iau şi cele 80 de posturi, deci
practic este o diferenţă de 80 de posturi. De la 2400 de oameni nu
putem să reducem 80, chiar toţi 2400 sunt corecţi la serviciu? Vă
spun la instituţiile de cultură, la teatre şi sunt În cunoştinţă de
cauză, ar trebui să reducem mai mult. Avem 361 de posturi
ocupate şi am dat 365 de posturi. Să ştiţi că şi la teatre avem
oameni care nu Îşi fac treaba şi pe acum nu Îi reducem.
Marile probleme de astă i sunt Înt ~ E,videnţa Populaţiei şi
Politia Co nitară oii la Comu a ~ e.ntru că reducem foarte, , )

mult şi Servi . . enţa Pop ei, t~LYqâ dăm foarte multe
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posturi de care nu avem nevoie. La Evidenţa Populaţiei conform
normelor date avem 113 posturi angajat pe vechea organigramă,
51 de angajaţi şi pe noua organigramă din 51 facem 130 la
serviciul nostru, asta În timp ce la primăriile de sector care fac
serviciul efectiv, birourile de relaţii cu publicul unde schimbăm noi
buletinele şi alte adrese nu au personal şi se vor Închide birouri pe
sectoare. Ne vom trezi peste o săptămână două cu o aglomeraţie
la aceste servicii. De ce se Întâmplă acest lucru? Datorită acestei
legi de organizare a Bucureştiului care trebuie schimbată odată
pentru totdeauna. Este credinţa mea totală, iar acest Serviciu de
Evidenţa Populaţiei este un serviciu În subordinea dumneavoastră
domnule primar care trebuie privit ca un tot În sectoare şi În tot
oraşul Bucureşti. Deci nu este o reducere de personal faţă de
personalul angajat, numărul de persoane pe care ÎI dăm afară este
relativ mic. Este o posibilitate de a reorganiza şi serviciile, este o
posibilitate de a scăpa şi de oamenii care nu Îşi fac datoria. Avem
un număr de posturi pe care de acum În acolo putem să lucrăm,
să angajăm, să dăm afară, să angajăm alţi oameni să
redimensionăm servicii, să redimensionăm directii, să,
redimensionăm instituţii pentru că acesta este numărul total În
care jucăm 4391 plus 10, deci avem o autonomie de acum Încolo,
În acest număr să ne organizăm să scăpăm de oamenii care nu Îşi
fac treabă, să angajăm oameni care fac treabă, să Îmbunătăţim
servicii, etc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vă mulţumesc, vă atrag atenţia că este vorba de 1120 de

posturi.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Stimaţi colegi sunt de acord cu toţi cei care au vorbit aici, nu

este un moment fericit, nimănui dintre noi nu Îi convine să aprobe
un astfel de proiect de hotărâre, dar aş vrea să vă spun care este
situatia actuală a Bucureştiului. Ne vom Închide pe un buget de
70% 'din cel pe care noi l-am prognozat. În luna septembrie deja
nu mai sunt bani pentru susţinerea transportului În comun. Nu
există bani pentru subvenţia la căldură. Nu există bani pentru
stadion şi pentru alte investiţii importante. Nu este şi nu a fost un
an mai greu decât anul acesta pentru finanţele bucureştene. Unul
dintre colegii noştri vorbea aici de autonomie locală. Cum să faci
autonomie locală fără bani? Sunt -erttoa{e care au 2.500 de mii..J -
miliarde buget, dar sunt şi sectoare care-au jo.OOO miliarde buget.
Unii nu au c e să r 01 e PP?blem,rre-sedorului, iar alţii risipesc
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banii, ba mai mult, Îi drenează pentru fel de fel de partide. Eu i-aş
invita pe cei care fac astfel de afirmaţii să se gândească la situaţia
reală a economiei Bucureştiului şi că este un moment În care toţi
ar trebui să gândim să găsim soluţii pentru a sfârşi cu bine acest
an. Lumea aşteaptă de la noi să dăm soluţia miraculoasă cum vom
subventiona la iarnă căldura. Acestea sunt lucrurile care ne,
aşteaptă. Dincolo de aceste discuţii sterile pe care le purtăm unii şi
alţii eu cred că şi aici vreau să remarc faptul că Primarul General şi
toti cei din executiv care au lucrat cu toate administratiile au căutat, ,
ca răul să fie cât mai mic. Oamenii să fie cât mai puţin afectaţi şi
să găsim soluţiile care să producă cât mai puţin rău. Vă rog ca În
acest spirit să continuăm discuţia.

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
Referitor la anunţul făcut de colega mea Janina Sitaru, care

se referă la anexa numărul 3 pe care am anunţat că nu o vom
vota, grupul PSD, vrem totuşi nişte lămuriri şi o aşteptăm pe
doamna director care ar fi trebuit să vină şi la Comisia Juridică să
dea aceste explicaţii. Care variantă este cea corectă şi cea pe
care o votăm aici În Consiliul General? Varianta numărul 1,
varianta numărul 2 pentru grupul PD-L sau varianta numărul 3 cu
modificări, adăugiri şi revizuiri primită cu 15 minute Înainte de
Începerea şedinţei? În altă ordine de idei eu cred că este o discuţie
foarte responsabilă cea pe care o purtăm astăzi referitoare la
disponibilizarea unor oameni, dar În acelaşi timp exact cum
spuneaţi v-am auzit vorbind de RATB, de RADET, trebuie să
vorbim şi de managementul prost al acestor autorităţi şi să vă
amintesc că directorii acestor autorităţi au carnete de partid de la
PD-L şi poate că ar trebui să avem şi nişte directori mai
competenţi care să facă un management eficient şi să nu mai
ajungem În situaţia să nu mai putem plăti salarii şi de a nu mai
putea subvenţiona plăţile.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnişoara Ţapardel dacă nu aţi politiza totul ce bine ar fi.

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
Domnul Murg, am rugămintea, Înţeleg că sunteţi preşedinte

de şedinţă, că aveţi un microfon În faţă dar trebuie să respectaţi şi
dumneavoastră aceeaşi ordine pe care o respectăm şi noi şi să nu
profitaţi de fiecare dată când . eva, un coleg de la PSD, PNL face
un comentariu care nu vă conyine, să Îi daţi replică. Nu v-aţi
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Înscris la cuvânt şi poate ar trebui să găsiţi o modalitate să
respectaţi şi dumneavoastră o ordine.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnişoara Ţapardel ştiţi care este problema aceste instituţii

sunt conduse de consilii de administraţie din care fac parte şi
reprezentanţii dumneavoastră. Nu are sens ... , nu Înţelegeţi
sistemul.

Doamna Geta Drăgoi - director Directia Managementul
Resurselor Umane

Bună ziua. Am fost convocati la Comisia Juridică miercuri,
ora 16.00, joi ora 16.00. Am fost În ambele zile la această comisie,
am prezentat, ni s-au dat nişte amendamente, le-am discutat şi pe
acelea au fost puse În aplicare, au fost puse În exemplarul de
astăzi, drept dovadă că există avizul Comisiei Juridice. Faptul că
nu am fost la Comisia Juridică, cred că nu se mai pune În discuţie
atâta timp cât există un aviz al Comisiei Juridice, doar dacă sunt
mai multe comisii juridice. Unde am fost chemată am fost
prezentă.

Doamna consilier general Sitaru Janina
Doamnă, eu am fost la Comisia Juridică şi am semnat un

proces verbal. Dumneavoastră cu mine nu v-aţi Întâlnit În niciuna
... , deci aţi fost ieri, chiar personal am vorbit la dumneavoastră şi
aţi spus că v-a chemat domnul primar şi că nu puteţi veni, iar
miercuri nu ati venit deloc. Dumneavoastră v-ati Întâlnit cu mine În, ,
cadrul Comisiei Juridice? Doamnă aceea a fost o Întâlnire de grup,
nu a fost Comisia Juridică. S-a Întâlnit grupul POL. Îmi pare rău.
Este o altă problemă.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnişoara -Sita-ru, -vă-asigur -că s-a muncit mU1tşi --în

interesul Consiliului General.
Domnişoara Ţapardel de la cine doriţi mai multe amănunte?

De la colegii noştri, de la doamna Drăgoi, de la cine?

Domnul consilier general Scarlat Horia
Domnule preşedinte, dragi colegi majoritari şi vreau să mă

adresez pentru prima oară numai colegilor din Partidul Democrat.
Referitor la Ordonanţa Guvernului nr. 63 cu efectele ei aşa cum le
considerăm noi liberalii ilegale, pe care le-am şi atacat În
instanţei abilitate, d re"s&să vă reamintesc din şedinţa trecută,
citesc di proc ert6-al,pagina 49 a şedinţei de data trecută.



Era o discuţie susţinută de domnul preşedinte de şedinţă Murg
Călin către domnul primar: " domnule primar, totuşi simt nevoia să
vă spun că am votat cu sufletul, am făcut o ilegalitate, nu avem
nicio problemă cu .... " . Dragii mei, astăzi când lăsaţi fără locuri de
muncă zeci, poate sute de oameni, cum votaţi? Tot cu sufletul?
Sau votaţi ilegal?

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Scarlat, cred că nu ati fost atent la discursul,

domnului Pop. Discursul domnului Pop vă atrăgea atenţia că de
fapt nu facem decât să flexibilizăm situaţia.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule consilier vroiam să vă rog să precizaţi că dacă mă

rupeţi din context am senzaţia că ascult un citat dintr-o conversaţie
din asta romantică, ori eu nu am atitudini romantice fată de domnul,
preşedinte Murg sau faţă de alt coleg consilier.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Era la proiectul cu nevăzătorii domnul Scarlat, minte puţină,

vă caracterizează.

Doamna consilier general Toma Veronica
Domnule Primar General, stimaţi colegi, am rugămintea să

trecem la lucruri serioase şi să discutăm exact ceea ce avem de
discutat pentru că avem deja două ore de când tot facem declaraţii
politice care mai de care mai năstruşnică şi cred că bucureştenii
aşteaptă altceva de la noi, salariaţii instituţiilor publice şi salariaţii
primăriei aşteaptă cu totul altceva de la noi.

Domnul consilier general Florescu Dragoş
Domnule Primar General, stimaţi colegi dacă nu avem bani

haideţi să luăm şi nişte măsuri să facem rost de bani. Eu vă dau o
soluţie simplă. Ieri am parcat Într-o parcare a Primăriei Municipiului
Bucureşti unde era o mulţime de oameni care tăiau frunză la câini,
mi-au dat un bilet de parcare de o oră, iar când am plecat din
parcare nimeni nu s-a uitat câte ore am stat acolo. Dacă vă duceţi
la Braşov, În alte oraşe ale ţării sau În afară sau la orice mall, veţi
vedea că parcarea este informatizată. Este o chestie simplă şi
atunci veţi vedea că ies mult mai mulţi bani pentru că pe calculator
nu ÎI poţi minţi cât ai stat În parcare.

Rugămintea me tel4 - suntem colegi chiar dacă
reprez tăm ma· ul lei u cred că este normal să ne
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li9nlm Între noi. Tot timpul am făcut apel la dumneavoastră, cred
că trebuie poate să uităm apartenenţa politică şi să fim civilizaţi
Între noi şi educaţi. Mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Urmează domnul Giugula, vă rog daţi drumul la camerele de

filmat.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Vă rog frumos domnule preşedinte de şedinţă să Îţi respecţi

mandatul cu care eşti investit nu mai face aprecieri care nu fac
cinste Consiliului General. De câte ori doriţi să luaţi cuvântul vă rog
să vă Înscrieţi la cuvânt şi să vedem dacă vă dăm cuvântul. Nu fac
acest lucru doar ca să ne aflăm În treabă, este un drept
democratic de a ne exprima punctul de vedere şi opiniile În aşa fel
Încât nimeni nu poate cenzura inclusiv domnul Dincă, care a fost
pe baricade. Faptul că noi avem ceva de zis aici şi tratăm cu
responsabilitate această problemă, Însăşi din discuţiile pe care
le-am avut şi drepturile noastre la replică rezultă că Într-adevăr
este o problemă foarte clară. Nu avem bani În septembrie spunea
cineva aici pentru susţinerea bugetului. Execuţia bugetară va fi
făcută până la 70%, dar nu ne spuneţi şi de ce ? Pentru că nu se
mai dau bani de la Guvern, pentru că Guvernul a tăiat 25% din
fondurile publice, pentru că subvenţia la căldură pe care trebuia să
o acorde nu s-a mai dat. Subvenţia pentru energie nu s-a mai dat,
s-au luat bani din bugetul public, din banii contribuabililor ca să se
termine un stadion la care tot acest Guvern s-a angajat că va
suporta jumătate din construcţie şi bani pe care nu Îi mai dă. De
asemenea tot acest Guvern, În acest mandat al nostru s-au luat
bani de la contribuabili să termine un proiect sisific care se
cheamă Pasajul Basarab şi care a plecat de la 60 milioane de euro
şi a ajuns la 240 milioane de euro. Din cauza aceasta nu avem
bani şi lumea trebuie să ştie. Dacă vă pare rău şi nu vă simţiţi bine
În pielea aceasta cine vă ţine În funcţie? Daţi-vă demisiile. Sunt
atâtea ... , dacă nu faceţi faţă, dacă aveţi regrete daţi-vă demisia.
Dacă chiar aveţi regrete haide să iniţiem o hotărâre de consiliu ca
toţi consilierii să Îşi doneze indemnizaţia În Fondul Solidaritatea
până la sfârşitul mandatului. Dacă chiar aveţi atâtea păreri de rău.
Asta Înseamnă să fiţi responsabili şi să aveţi proprietatea
cuvintelor pe care le spuneţi. Nu vă mai ascundeţi după plop.
Faptul că aţi luptat În Revolq.~e u Înseamnă că aţi vrut să aveţi cu
40% ve ·turi mai rci. bieertatea nu Înseamnă libertinism.
libertate n~ Justiţir~"şi reguli bine acceptate, benevol
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acceptate, iar atunci când eşti Într-o criză trebuie să aveţi şi soluţii.
Faptul că se taie salariile, că se dau afară oameni, unul dacă se dă
afară, gândiţi-vă că eu când am venit acum la primărie o doamnă
care lucra În primărie a fost luată cu salvarea că a fost anunţată că
este dată afară sau din cauza căldurii? Răspundeţi. Eu cred că din
cauză că a fost anunţată că Îşi va pierde locul de muncă. Astea
sunt probleme pe care trebuie să le aveţi În vedere. Nu să tratăm
cu uşurinţă să spuneţi că avem noi de vorbit să trecem la lucruri
.... , dacă acesta nu este lucru serios să laşi oamenii fără locuri de
muncă faceţi-I dumneavoastră. Domnul Murg nu aştept nici un
cuvânt de la dumneavoastră.

Domnul consilier general Dincă Dumitru
Da domnul consilier, aşa este cum spuneţi dumneavoastră,

În timp ce noi vroiam libertate colegii dumneavoastră de profesie
vroiau să ne taie capetele. Aceasta este poziţia pe care o aveaţi În
decembrie 1989. Ceea ce nu Înţelegeţi este următorul lucru:
domnul primar care este aici de faţă ar putea să confirme sau să
infirme. Domnul primar dacă ati avea un buget de 10 ori mai mare
ca acesta nu ati fi fericit? Î~trebarea, chiar dacă Îmi dati un, ,
răspuns, este tot retorică pentru că În aceeaşi măsură şi primul
ministru şi ceilalţi miniştri de resort dacă ar avea bani la buget ar fi
foarte fericiţi. Doamna Popa, stimaţi colegi imaginaţi-vă că
România are o traistă, au băgat În ea, la un moment dat ce a fost
În traistă a ajuns la fundul ei. Bagi mâna şi nu mai ai de unde să
iei. Lucrul acesta nu s-a Întâmplat din 2007 până În 2009? S-a
Întâmplat numai din 2009 până În 2010? Nu s-a Întâmplat oare ce
s-a Întâmplat acum din 2000 până În 2004? Ba da, s-a Întâmplat
numai că acum profitaţi de ocazie, ceea ce este absolut jenant.
Profitaţi de ocazie că noi ne aflăm În această situaţie ingrată de a
conduce România În condiţiile În care economia este aşa cum
este, În conditiile În care nu avem ce să facem. Ce solutie .... , un, ,
singur lucru m-a intrigat şi mă intrigă cel mai tare, că se fac
speculaţii, discută oameni care nu au nimic de a face nici cu
politica, nici Gubunul simţ, ei sunt plătiţi ca să discute lucrul acesta
la televizor. Acum Întreb cele două partide din opoziţie, nu PC-ul
pentru că acesta nu este un partid serios. Acela este un partid de
securişti, ştiu care este originea lui, au vrut să mă coopteze la ei
dar eu nefiind securist nu am mers acolo. Stimaţi colegi, PSD-ul şi
PNL-ul au venit c nişte soluţii În Întâmpinarea rezolvării
problemelor criz -r? Unde sunt? Ceea ce dumneavoastră spuneti. ,
acum sunt lu Ite.,



Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Domnul Dincă, eu cred că nu ati făcut revolutia ca să vă luati, , ,

spaţii comerciale aşa cum v-am aprobat În şedinţa de data trecută.
Dacă acesta a fost scopul revoluţiei Înseamnă că aţi greşit.

Doamna consilier general Toma Veronica
Încă o dată am rugămintea la dumneavoastră şi pentru că nu

ne putem Înţelege şi luările la cuvânt sunt multiple,este să stabilim
un mod de lucru În felul următor: În momentul În care intrăm pe un
punct de discuţii să Întocmiţi o listă de luări la cuvânt domnule
preşedinte şi nu să mergem În sistemul acesta pentru că niciodată
nu vom termina. Multumesc.,

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Aş putea să vă răspund eu domnule Dincă, soluţia PSD-ului

va veni În octombrie când micul Che Guevara se va Întoarce de pe
Coasta de Azur. Atunci vine şi soluţia PSD-ului.

Trecem la vot de data aceasta.

Doamna consilier general Popa Maria
Domnule preşedinte, colegii mei v-au adresat respectuoasa

rugăminte de a nu mai cenzura consilierii şi În acelaşi timp eu vă
adresez respectuoasa rugăminte să nu mai faceţi aprecieri care
deral1jează şi -ne obligaţi- În--ace!aşi -timp -să avem răspunsul.
Domnule preşedinte să ştiţi că avem răspunsul pentru toate
problemele care vă frământă pe dumneavoastră. Domnul Murg
suntem aici pentru a discuta ordinea de zi. Vă rugăm frumos să
rămânem la ordinea de zi. Nu ne obligaţi pentru că atitudinea
dumneavoastră din păcate domnule preşedinte şi ştiţi că eu sunt o
persoană de dialog, o persoană care pot să am o relaţie civilizată
cu toţi colegii indiferent cărui partid Îi aparţin cu o singură condiţie:
să ne respectaţi şi să nu ne obligaţi la alte lucruri. Legat strict de
punctul acesta de pe ordinea de zi vreau să vă spun stimaţi colegi
ceea ce dumneavoastră ştiţi foarte bine că organigrama aceea pe
care noi am votat-o nu a putut fi pusă În aplicare În sensul de
ocupare a posturilor pentru că au existat nişte ordonanţe care au
blocat posturile, vorbim de Ordonanţa nr. 34. Asta nu Înseamnă că
oamenii care la momentul acesta sunt angajaţi efectiv sunt
suficienţi pentru ca aceste instituţii, pentru ca departamentele din
cadrul acestor instituţii şi vorbim aici de instituţia primăriei să
functioneze efici t. Deci noi vorbim acum de ceea ce ne-a obligat,
această a mă ciuntită să mai reducem, despre asta vorbim.



Că este vorba de 1, de 10 sau de 100 de oameni Inseamnă
reducere de personal dintr-un personal care şi aşa este
suprasolicitat, este supraîncărcat cu sarcini prin blocarea acestor
posturi În timp. Despre asta vorbim domnule preşedinte şi haideţi
să ne oprim aici, să ne respectăm şi să găsim soluţii.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vă respect, vă respect activitatea şi am spus de multe ori

asta.
Trecem la vot, permiteţi-mi şi mie să adresez un cuvânt, Îi

rog pe colegii mei să voteze acest proiect de hotărâre şi să
demonstrăm că putem să flexibilizăm administraţia locală şi să
arătăm că dacă la Bucureşti se poate, se poate În toată ţara. Avem
un amendament al domnişoarei Sitaru, de a scoate anexa 3 a
punctului 1.

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
Întrebarea mea se adresează doamnei director Drăgoi şi

vreaus.ăştiu-dacă pentru reorganizarea muzeelor avem aviz de la
Ministerul Culturii.

Doamna Geta Drăgoi - director Directia Managementul
Resurselor Umane

S-a solicitat printr-o adresă Ministerului Culturii aviz pentru
toate instituţiile de cultură aşa cum la un moment dat găsim Într-un
act normativ, la insistenţele noastre ni s-a răspuns telefonic că nu
este necesar acest aviz. Ni s-a indicat o institutie a Ministerului,
Culturii căreia să ne adresăm numai pentru muzeu. Ne-am adresat
acestei instituţii şi facem dovada că ne-am adresat cu adresă de
Înaintare. Ni s-a spus că au fost foarte multe demisii de la
Ministerul Culturii şi că, comisia se Întruneşte o dată la 30 de zile.
Dacă dumneavoastră consideraţi că acesta este un motiv putem
trata separat problema muzeului şi dacă consideraţi că este
reorganizare atâta timp cât nu administraţia şi nu conducătorul
administraţiei doreşte să schimbe ceva În structura muzeului ci
legea o impune prin modificarea numărului de posturi, structura se
modifică sau nu ca o repercusiune a micşorării numărului de
posturi.

--

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
Doamna Drăgoi, eu vă sfătuiesc să citiţi Încă o dată legea şi

să ve ificati, avizel nu se dau telefonic, că faceti dumneavoastră, ,
dovad n· r··se Înaintate este egal cu zero, nu are nicio



relevanţă legală. Încă ceva doamna Drăgoi, văd că sunteţi foarte
convingătoare În a ne da detalii. Aceste detalii trebuia să veniţi să
le daţi la Comisia Juridică cu toţi membrii Întruniţi şi nu să vă fofilaţi
şi să ne trimiteţi colegi, angajaţi ai direcţiei sau eu mai ştiu pe cine
să ne aducă diverse variante de Regulament de organizare şi
funcţionare şi doi, dacă v-am Întrebat puteaţi să veniţi şi cu
documentele măcar să ne faceti dovada acelor adrese, dar ca de,
obicei când se discută pe un subiect legat de managementul
resurselor umane nu avem toate documentele necesare, toate
adresele şi toate avizele necesare şi trebuie să le solicităm. Deci
Într-un cuvânt nu prea vă faceţi bine temele şi nu veniţi cu toate
documentele necesare la comisii ca să ne lămurim şi să dăm un
vot avizat.

Doamna director Geta Drăgoi
Ne-aţi solicitat verbal, v-am răspuns verbal.

- a venit domnul consilier general Florescu Dragoş -

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
S-a răspuns, domnişoara Ţapardel şi-a primit răspunsul,

domnul Secretar este lângă mine, mi-a confirmat adineauri că asta
este şi că putem merge mai departe. Domnişoara Ţapardel sa
notat, ne puteţi acţiona În justiţie.

Mai sunt alte amendamente? Nu mai sunt.

Supun la vot propunerea domnişoara Sitaru şi anume de a
scoate anexa nr. 3 din proiectul de hotărâre.

Cine este pentru? 20 de voturi (Giugula D., Drăghici A.,
po-pa--M.~-!aparder--C.,---Sitaru---J., -Rizoiu -M.-, Nedelcu - -C.,
Păduraru A., Mihăilescu 1., Florescu D., Anton M., Zidărescu L.,
Alexe F., Grigorescu R., Niţu R., Scarlat H., Meran D.,
Purcărea S., Gâf-Deac 1.,Răileanu M. ), ....

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Vroiam doar să atrag atenţia asupra unui lucru, În funcţie de

votul pe care dumneavoastră ÎI daţi pe această propunere, restul
nu mai are niciun sens. Problema mea este aşa: organigrama nu
poate fi pusă În operă decât În momentul În care am şi ROF-ul. Nu
poţi să dai afară pe de o parte şi pe de altă parte să nu ai
responsabilităţi stabili PJ9YinROF. Chestiunea este În felul
următo : dacă m -stră eliminati ROF-ul mai mult sau mai
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puţin viu discutat vom face ca această organigramă să nu
functioneze.,

--- - u Domnul preşedinte de şedintă-Mur9-Călin ~_
Dragi colegi suntem în procedură de vot ..... , împotrivă? 23

voturi, abtineri? O voturi.,
Acest amendament nu a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre privind reducerea
numărului total de posturi şi aprobarea structurii
organizatorice a aparatului de specialitate al Primarului
General, a aparatului permanent de lucru al Consiliului
General al Municipiului Bucureşti şi ale serviciilorlinstituţiilor
publice de interes local ale Municipiului Bucureşti conform
prevederilor Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului nr.63/2010
pentru modificarea şi completarea Legii nr. 273/2006 privind
finanţele publice locale, precum şi pentru stabilirea unor
măsuri financiare.

Cine este pentru? 23 voturi, împotrivă? 6 voturi (Meran D.,
Purcărea S., Scarlat H., Alexe F., Niţu R., Grigorescu R.), abţineri?
12 voturi (Giugula O., Drăghici A., Popa M., Ţapardel C., Sitaru J.,
Rizoiu M., Nedelcu C., Păduraru A., Mihăilescu 1., Florescu D.,
Anton M., Zidărescu L.).

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

- la ora 15.25 a venit domnul consilier general Nicorescu
Virgil -

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Vreau să fac câteva aprecieri legat de votul pe care îl daţi

dumneavoastră şi asupra Regulamentului de organizare şi
funcţionare pe care dumneavoastră l-aţi votat astăzi, vreau să vă
spun că în conformitate cu legea eu nu am să aplic niciun fel de
.... , din acest moment eu mă simt descărcat, nu am aplicat niciun
fel de Ordonanţă 63 când dumneavoastră votaţi împotriva ROF-
ului. Eu nu Încalc sub nicio formă legea şi nimeni nu pleacă din
primărie pentru simplul motiv că neexistând Regulament de
organizare şi funcţionare .... , nu, nu l-aţi votat.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
L-am votat, a trecut.

Do
Vă

c
rescu



Doamna consilier general Sitaru Janina Mirela
Ne bucurăm că faptul că unii oameni au rămas fără loc de

muncă v-a adus atâta bucurie.
Vă aducem la cunoştinţă că aţi votat o altă formulare, o altă

variantă a proiectului decât cea care a fost publicată pe site la
convocarea şedinţei. Din câte ştiu nu s-a adus niciun
amendament.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Domnule primar, vă rog să fiţi atent la ce votăm pentru că ne

puneţi Într-o situaţie care ....

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Vă stimez respectuos dar dacă este să repunem adevărul În

drepturile lui istorice, nu este formularea pe care am făcut-o Încă
de la bun Început şi de aceea am făcut precizarea. Domnul
Giugula a avut dreptate când a spus "dom ne nu lua cuvântul În
momentul votului", asta mi-a spus şi de aceea m-am şi abţinut.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Cred că sunteţi foarte preocupat de soarta acestor oameni şi

probabil de aceea nu aţi putut fi atent.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
De aceea am Încercat să fie cât mai puţin dureros.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Votul pe un proiect care a fost publicat Într-un fel şi a fost

prezentat altfel Consiliului General, şi asta este foarte important de -
semnalat, a fost dat de două partide, de PD-L şi de reprezentanţii
PRM. Îi apreciez pe colegii de la PNG care au părăsit sala În
timpul votului, Îi felicit şi probabil că este un semn bun că unii au
Început de la 34 cm. să ajungă la 12 cm., mă scuzaţi procente.
Sperăm că noul preşedinte de la PD va revitaliza ....

Doamna consilier general Sitaru Janina Mirela
Trebuie să facem precizarea că hotărârea este nulă şi vrem

să auzi şi opinia do ului Secretar referitor la acest lucru.



Domnul Secretar General Tudor Toma
Dacă nu s-au adus amendamente dumneavoastră, ati votat,

varianta care este pe site.. cea care s-a publicat acum 5 zile.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Avem o altă variantă.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Aveti altă variantă În sală.,

Doamna consilier general Sitaru J,anina Mirela
Da, În sală este o altă variantă.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Domnul Secretar, se pare că cineva nu este atent. O

variantă a fost pusă pe site la care nu s-au adus amendamente, iar
varianta care este anexă la proiectul de hotărâre şi care s-a votat
este alta, atât ca formulare cât şi ca, conţinut. Hotărârea este nulă
sau dacă nu se săvârşeşte infracţiune de fals.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Dumneavoastră aţi fost convocaţi la o şedinţă cu o ordine de

zi afişată şi cu proiecte anexate şi aţi votat acea hotărâre şi nu
alta. S-au făcut amendamente la proiectele anexate?

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Domnul Secretar, s-a pus un alt proiect de h.otărâre, pe

hârtie este ceva şi publicat este altceva. Nu s-au făcut
amendamente.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Domnul consilier, ce aţi primit dumneavoastră este varianta

cu amendamente discutate În comisii şi agreată de domnul Primar
General însă aceste amendamente nu s-au făcut astăzi În sală.
Drept urmare, hotărârea pe care dumneavoastră aţi adoptat-o este
cea publicată pe site-ul instituţiei.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Domnul Secretar, ştiţi foarte bine amendamentele se fac În

Consiliu nu la comisii. La comisii se fac propuneri.

-== -



Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
O variantă a fost prezentată şi alta s-a votat, dumneavoastră

aţi prezenta În Consiliu o altă hotărâre de cât cea pe care am
votat-o.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Eu v-am prezentat ca urmare a convocării nişte proiecte, pe

acelea le-aţi votat. Ce aveţi dumneavoastră pe masă sunt ca
urmare a discutiilor din comisii. Trebuia să se facă amendamente,
care nu s-au făcut şi pe cale de consecinţă aţi votat hotărârea de
pe site .•

Domnul consilier general Scarlat Horia
Dacă se poate, aş dori ca Prefectura să ne spună punctul de

vedere.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Prefectura o să Îşi spună punctul de vedere În scris.
Vă solicit o pauză de cinci minute pentru a clarifica situaţia.

- pauză-

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule preşedinte, doamnelor şi domnilor consilieri

generali aş vrea să vă explic câteva lucruri. Lucrurile au stat În
felul următor: s-a făcut o organigramă dictată de numărul de
posturi care a fost dat printr-o lege sub răspunderile pe care le
cunoaşteţi cu toţii. La terminarea organigramei, În momentul când
a apărut exceptarea instituţiilor teatrale, cu păstrarea numărului de
locuri, s-a schimbat foarte mult şi atunci am făcut această
organigramă fără să mai acţionăm asupra domeniilor care au fost
exceptate. Sigur că au apărut o serie de neînţelegeri pe care la
comisii am Încercat să le lămurim. Dumneavoastră aţi primit astăzi
la mapă un proiect, cu amendamentele acceptate de mine de la
comisie, pentru că au fost şi unele pe care nu le-am acceptat, fiind
de neacceptat. Este adevărat că Înainte, cu cinci minute, de a
Începe şedinţa am discutat cu consilierii dintr-un partid sau altul şi
cam toţi mi-au cerut acelaşi lucru şi anume de a face o serie de
modificări, de amendamente, de exemplu pentru Poliţia Locală.
Era vorba de redistribuire şi de mai mult personal pe stradă decât
la birouri, etc. Mi s-au?"f:'ă'~ut pertinente şi au rămas că sunt
aprobate aici În sală. ~-ş . OriI să cunoaşteţi toate aceste lucruri
pentru ni ni ti Încearcă să zăpăcească lucrurile dar În

........



acelaşi timp vă rog să ţineţi seama Încă o dată că această
organigramă a fost făcută şi acomodată, atât cât se poate, după o
lege care stabileşte numărul de locuri. Mai mult decât atât, eu nu
am vrut să citez aici caracterul imperativ al legii şi piObabii că
juriştii de aceea au făcut consideraţiile pe care le-au făcut aici,
domnii consilieri generali, unii pro, alţii contra aşa cum este
normal, dar aş vrea să Înţelegeţi un lucru, nu s-a pus În discuţie o
organigramă după care noi acomodam numărul de locuri, ci legea
ne-a cerut imperativ ca până la data de 14 august să avem acest
număr. Că am avut grijă să nu doară aşa de tare, să nu Întoarcem
spatele oamenilor, să nu le spunem la revedere decât la cei care
chiar nu muncesc, nici nu aş putea spune că acesta a fost un
avantaj. A fost pur şi simplu o dorinţă a legiuitorului care a
exceptat o serie Întreagă de categorii altfel numărul oamenilor care
plecau era mult mai mare. Acesta este adevărul şi vreau să ÎI ştiţi.
Să nu creadă cineva că nu am asistat şi nu am să asist niciodată
la nicio negociere care să se refere la nume de oameni şi vă dau
cuvântul că nu am să fiu de acord să creez o organigramă În
funcţie de dorinţele politice. Am respins acest lucru mereu şi ca
atare nici că m-a Întrebat cineva pe această temă şi nu mi-a făcut
nicio interpelare. După părerea mea de acum Înainte este greu de
aplicat pentru că poartă o mare responsabilitate oamenii care Îşi
fac reducerile fizice la nivelul direcţiilor şi a instituţiilor pentru că nu
o să credeti că aceste reduceri le face Primarul General. Nu, le fac,
cei care cunosc cel mai bine cum funcţionează acel serviciu şi
vreau să vă spun că am refuzat În aceste comisii de viitor câteva
persoane şi le-am explicat de ce, printre care oameni care poartă
nişte responsabilităţi de care nu s-au achitat şi nu i-am lăsat să
poată să "Împartă ei dreptatea" În serviciile executivului. Am fost
deschis şi cu sindicatele şi domnul Gherdan este În sală şi am
refuzat ca doi lideri sindicali să intre În aceste comisii, din acest
motiv şi nu altul. Aş vrea să precizez că la materialele pe care
dumneavoastră le-aţi primit astăzi În sală sunt lucruri pe care le-
am acceptat pentru că erau de bun simţ. Nu am să fiu niciodată de
acord să existe pentru execuţia bugetară, făcută la nivelul
direcţiilor, avizul Consiliului General, aprobarea Consiliului General
În afară de ce prevede legea. Doresc să fiu bine Înţeles, nu este
nici vanitate şi nici orgoliu, niciodată nu ne depăşim atribuţiile.
Legislativul rămâne legislativ cu atribuţiile prevăzute r de Legea
nr. 215/2001. Noi ne-am obişnuit În ultimul timp ă i terpretăm
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personalul primăriei şi pe cetăţeni. Nu o să mă oblige nimeni
vreodată să rămân cu doi oameni la Directia Relatii cu Publicul ca, ,
să se facă cozi până sub pod. Nu o să mă oblige nimeni să mut
de la infrastructură sau să prefer pe cineva la vreunul dintre
servicii. Singurul criteriu rămâne profesionalismul şi vreau să vă
spun că toată lumea, după noua organigramă şi noul ROF pe care
tocmai le-aţi votat, care va ocupa posturi de conducere În primărie
vor da din nou concurs. Ca să fie clar. Multumesc.,

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Domnule primar vă mulţumim pentru precizările făcute dar

sunt sigur că veţi Înţelege exact ce vă spun, aceste precizări sunt
făcute post factum. Dacă aceste precizări le făceaţi Înainte de vot
Înţelegeam că toate propunerile de- modiftcaTtr a- hotărâriialrfost
Însuşite de dumneavoastră şi supuneam la vot noua variantă. Din
punct de vedere legal cu cinci zile Înainte de şedinţa consiliului,
primarul are obligaţia să convoace Consiliul General prezentând
ordinea de zi şi hotărâri le care urmează a fi supuse aprobării.
Orice modificare a hotărârii, Începând cu data când au fost făcute
publice, trebuie făcută În cadrul şedinţei Consiliului General prin
amendamente. Ca procedură vă aduc la cunoştinţă că În această
şedinţă nu s-a făcut niciun amendament la hotărârea pe care ne-
aţi comunicat-o public o dată cu convocarea şedinţei şi prin urmare
varianta aprobată În consiliu este cea care ne-a fost adusă la
cunoştinţă şi distribuită o dată cu convocarea şedinţei. De
asemenea, vă aduc la cunoştinţă o altă ilegalitate, acest vot a fost
dat de două persoane care nu au drept de vot: Stan Nicuşor şi
lovici Victor, care nu mai sunt consilieri de la data când li s-a retras
acest mandat. Vă multumesc.,

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnul consilier general, sigur dumneavoastră aveţi verbul

juridic de interpretare În toate felurile dar vreau să vă spun un
singur lucru, ideea a fost că o parte din lucruri eu mi le-am Însuşit
pentru că erau pertinente care ajutau şi nu blocau În aşa fel Încât
sub semnătură, În momentul În care astăzi v-am prezentat
dumneavoastră organigrama şi Regulamentul de organizare şi
funcţionare eram În deplină cunoştinţă şi funcţionare a
posibilităţilor mele intelectuale care până acum nu m-au lăsat. Eu
am dorit să fac aceste precizări pentru a nu consid ra că este ·ine
ştie ce manevră de c . ş, 6 spâtele uşilor Închise. 1 m sc
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Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Scenariul după care s-au desfăşurat lucrurile a fost

următorul: am intrat În analiză la comisii, comisiile au avut
amendamen-te,- -ţn- --disGuţ~!e--GbJ- executivul primarul, aşa cum --8
declarat aici, şi-a Însuşit unele dintre acestea, altele le-a respins şi
nouă ne-au venit la mapă materialele cu varianta agreată de
Primarul General. Aceasta este o procedură care s-a uzitat
Întotdeauna În consiliu, aduceţi-vă aminte de aprobarea bugetului,
etc. şi atunci niciunul dintre colegii noştri nu au ridicat niciun fel de
probleme de natură juridică şi din punctul meu de vedere nu avem
astfel de probleme.

Doamna consilier general Sitaru Janina Mirela
Poate s-au luat În discutii la comisiile PD-L, la comisia,

juridică nu au apărut toate modificările.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Comisia juridică a solicitat În scris Direcţiei Managementul

Resurselor Umane să ne comunice toate modificările care au
apărut Între ROF-ul adoptat În iunie şi ROF-ul prezentat acum.
Într-adevăr de la Direcţia Resurse Umane, În timpul comisiei
juridice, unde a fost prezentă şi doamna Sitaru, doamna Geta
Drăgoi nu a venit nici măcar cu o hârtie şi nici nu ne-a transmis
oficial că nu ne poate comunica. După terminarea şedinţei comisiei
juridice a fost acea comisiei la care au participat consilieri din toate
comisiile care au propus amendamente şi care au fost acceptate
de consilierii domnului primar şi implicit şi de domnul primar. Au
fost propuneri de la toate comisiile şi nu numai de la comisia
juridică. Într-adevăr la comisia juridică nu ni s-a comunicat, la
solicitarea noastră oficială, un punct de vedere oficial. Este vorba
despre doi timpi, unul al comisiei juridice unde nu ne-as fost
comunicat nimic şi al doilea timp al acestei comisii mixte formată
din toţi reprezentanţii comisiilor care au propus amendamente şi
care au fost acceptate de domnul primar.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Exact.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Mă adresez domnului Secretar Tudor Toma, domnul secretar

general aşa cum am Înţeles din expunerea dumneavoastră
varianta care a fost votată de noi, datorită faptului că nu s-au - cut
amendamente În plen, este cea care a fost publicată pe site.



Domnul consilier general Purcărea Sorin
Vreau să vă spun că a existat În pauză o discuţie Între doi

colegi de la PD-L cu nişte argumente care mie mi s-au părut
pertinente. O colegă spunea "domne eu am semnat pentru
materialele pe care le-am primit astăzi" şi asta am votat. Eu nu am
lecturat materialele de astăzi pentru că ar fi fost greu, dar le ştiu pe
cele care mi-au fost trimise şi au fost publicate pe site. Am nevoie
de girul dumneavoastră că ceea ce noi am votat este varianta care
a fost publicată pe site. Corect?

Domnul Secretar General Tudor Toma
Eu pot să vă spun următorul lucru, din raţiuni de timp, pentru

că timpul era foarte scurt, s-a agreat ca amendamentele ce
urmează a fi aduse ROF-ului, În urma discuţiilor dintre comisii şi
reprezentanţii domnului Primar General, să fie trecute În varianta
deja afişată care urma să fi amendată aici. Dumneavoastră aţi
primit varianta cu ce s-a discutat În comisii, dar nu aţi făcut aceste
amendamente În sală, unde trebuia să le faceti. Din acest motiv nu,
aţi primit separat amendamentele pentru că aţi participat la discuţii
În calitate de consilieri generali.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Nu comentez această precizare. Înseamnă că ceea ce am

primit noi era ultima variantă dacă nu este aşa Înseamnă că ceea
ce am votat noi este altceva.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Exact, această variantă era diferită faţă de ce s-a afişat pe

site-ul institutiei.,

Domnul consilier general Voicu Mihai
Domnule Secretar General, eu nu fac parte din Comisia

Juridică şi În calitate de preşedinte al Comisiei Învăţământ,
Cultură, Culte, sport am propus amendamente la comisia mixtă,
sigur baza a fost Comisia Juridică pentru că acolo ne-am Întâlnit şi
prin această comisie am lucrat pentru ca lucrurile să fie, aşa cum
spune domnul Primar General, asezonate În sensul legal. În sală
astăzi am primit un material care din punctul nostru de vedere, al
Comisiei Învăţământ, Cultură, Culte, Sport, este un material ok
pentru bucureşteni şi pentru Bucureşti. Acest material a fost avizat
la comisie şi apoi acest mate[Ja r.a fost prezentat În sală Întărit de
semnătura Primarului G ...neral Aşadar Primarul General I a
asumat toate aceste ~~gocieri care,. s-au purtat timp de o
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săptămână Între noi şi consilierii domnului pnmar. Eu am votat
astăzi acel material care a fost dat În sală. Eu nu ştiu cum este
legea, că nu sunt jurist, dar mi se pare corect pentru noi, membrii
Consiliului General al Municipiului Bucureşti, să votăm ceea ce
primim În sală. Domnul Primar General şi-a asumat aceste
modificări pentru că altfel ar fi trebuit să stăm aici trei zile. Repet,
astăzi la sală am votat forma finală agreată şi semnată de Primarul
General.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Da, ca o nouă propunere cu amendamente discutate În

COmiSII.

Domnul consilier general Voicu Mihai
Sunt de acord, eu asta am votat.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Da, dar trebuia să anuntati., ,

Domnul consilier general Voicu Mihai
Dacă am votat greşit atunci vă rog ca dumneavoastră care

sunteţi jurişti să găsiţi formula, facem o şedinţă de Îndată, sau
altceva ca să intrăm În legalitate.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Nu, nu aţi Înţeles, nu suntem În afara legii, suntem În

legalitate, numai că vorbim despre două proiecte de hotărâri
diferite, una publicată şi una la care aveaţi amendamente, dar care
nu s-au sustinut.,

Domnul consilier general Voicu Mihai
Domnul Secretar General, sunteti la această masă Primarul,

General, preşedinte de şedinţă şi reprezentantul prefecturii şi nu
ne anuntati ce votăm?, ,

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Preşedinte de şedinţă trebuia să anunţe ce votăm.
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amendamente şi nu s-a sesizat nimeni. Nu pot eu să intervin de
fiecare dată.

Domnul consilier general Voicu Mihai
Vreau să vă spun un lucru, la sală DAT J-ul propune

materialele după ce Înţeleg că şi dumneavoastră le verificaţi. Este
adevărat?

Doamna consilier general Toma Veronica
Care este considerat materialul oficial, cel de site sau cel

primit În sală?

Domnul Secretar General Tudor Toma
Materialul de pe site.

Domnul consilier general Voicu Mihai
Materialul nu ne-a fost prezentat astăzi, nu ÎI avem În sală.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Dacă Îmi permiteţi, domnule consilier primiţi e-mail-uri cu

toate proiectele de hotărâri.

Domnul consilier general Voicu Mihai
Nu, nu primesc, eu am În sală ....

Domnul Secretar General Tudor Toma
Dumneavoastră la momentul În care primiţi convocarea

primiţi ....

Domnul consilier general Voicu Mihai
Este o poveste.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Nu, nu este o poveste, este realitatea.

Domnul consilier general Voicu Mihai
Ba da este o poveste, poate nu am primit, poate nu a

functionat net-ul.,

Domnul Secretar General Tudor Toma
Primăria Municipiului Bu-qureşti s-a Îngrijit pentru ca

dum~eav?~stră s~ a,veţi ~al~~1~to~~eş' ~cces la internet ca săĂ.vă
puteţi verifica proiectele a~ notcwan ce, VI' e propun, aceasta te
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o chestiune care s-a rezolvat. Această ordine de zi v-a fost
comunicată, aţi luat la cunoştinţă şi de asta sunteţi aici să votaţi.

Domnul consilier general Voicu Mihai
Domnul Secretar Genera, În cazul În care eu am fost indus

În eroare şi am votat altceva decât voinţa pe care am vrut să mi-o
exprim prin vot, eu vă anunţ oficial că Îmi retrag votul. Haideţi să
găsim soluţia legală.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Giugula, domnul Scarlat vă previn că vă dau afară

din sală, nu se mai poate aşa. Ştii cum zbori din sală, zbori din
sală Într-un minut dacă vreau eu.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Vă aduc la cunoştinţă că ROF-ul care este În sală a primit

avizul Comisiei Juridice iar cel care este pe site nu a primit avizul
Comisiei Juridice pentru că nu a intrat În Comisia Juridică. Dacă
nu are avizul Comisiei Juridice cel de pe site nu trebuia să intre În
dezbatere. Cel avizat de către noi este ROF-ul pe care ÎI aveţi În
sală, cel care a fost pe site nu are avizul Comisiei Juridice şi prin
urmare nu putea să intre În dezbatere.

Domnul consilier general 8ăcăintan Irimie Gabriel
Dacă Îmi permiteţi, la Comisia Economică am analizat acest

punct şi noi am semnat Înainte de şedinţă materialele şi sunt la
secretara noastră de şedinţă şi puteţi vedea că am avizat acest
punct cu amendamentele care ni s-au prezentat şi pe care şi
domnul Primar General şi le-a Însuşit. Noi, grupul PD-L, am votat
În cunoştinţă de cauză ceea ce ni s-a prezentat astăzi la şedinţă.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Văd că s-au ridicat mai multe probleme care ţin de Legea nr.

215/2001 şi mă văd nevoit să vă fac iar un pic de instructaj,
domnul Secretar General nu are calitatea, prin lege, de a vă aduce
la cunoştinţă, În cadrul şedinţei, ce votaţi. Cel care conduce, bun
sau prost sau rău, cum vreţi să Îi spuneţi, este preşedintele de
şedinţă, voi l-aţi votat, noi nu l-am votat. EI trebuia să conducă
şedinţa şi să vă aducă la cunoştinţă ordinea de zi şi proiectele
ceea ce arată că cineva nu şi-a făcut treaba sau dumneavoastră
nu v-aţi Înţeles. Vreau să . f,G''Ş1 o altă precizare ca să rămână
În procesul verbal, că a ~v6tcc ~Gomisie mixtă. Când spun ţi că
a avut loc o comisie miXtta'1r~buie să precizaţi că este vorba e o
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comisie mixtă a PD-L-ului În care membrii din comisiile
componente s-au Întrunit ca la o şedinţă de partid şi au hotărât
cum să Îşi Împartă funcţiile În primărie şi În funcţie de ce au
hotărât i-au comunicat primarului că Îi votează sau nu
organigrama. Concluzia mea este că această organigramă a fost
făcută pe criterii politice şi este evident că la această comisiei
mixtă În afară de POL nu a participat nimeni, nu ştim ce aţi discutat
acolo.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Giugula a participat şi PRM-ul şi PNG-CD-ul.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Dacă mergem pe teoria că ceea ce am votat nu are avizul

Comisiei Juridice Înseamnă că această hotărâre este nulă. Oricum
o daţi ce am votat astăzi nu poate fi pus În aplicare.

Doamna consilier general Sitaru Janina Mirela
Domnule primar, În primul rând pentru a nu se mai ajunge la

asemenea situaţii, vă rugăm să ne comunicaţi la următoarea
şedinţă ce sancţiuni administrative aplicaţi pentru doamna Drăgoi
care aici În faţa tuturor colegilor a venit şi a afirmat că a participat
la şedinţele Comisiei Juridice? Acest lucru a fost infirmat şi de
colega mea doamna Nemeş Carmen.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Doamna consilier general vreau să vă spun respectuos că

am sancţionat-o pe doamna Drăgoi Încă de alaltăieri dar pentru
lucrurile acelea ... Nu pot să dau aceeaşi sancţiune pentru două
chestiuni, i-am luat din salariu pentru o chestiune mai generală.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de

hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice,
numărului total de posturi, statului de funcţii şi
regulamentului de organizare şi funcţionare ale Direcţiei
Generale de Evidenţă a Persoanelor a Municipiului Bucureşti,
conform prevederilor Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului nr.
63/2010 pentru modificarea şi completarea Legii nr. 273/2006
privind vfina.nţele p.ublice locale, precum şi pentru stabiKea
unor masuri fmanclare.

Amendamente?
<AI.
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Doamna consilier general Popa Maria
Regret că sunt pusă Într-o situatie delicată, am semnat

procesul verbal al şedinţei Comisiei În~ăţământ, Cultură, Culte,
Sport şi nu există nicio menţiune legată de discutarea ROF-ului.
Nu cred că la celelalte comisii sunt menţiuni exprese În acest
sens. Este jenant să ne păcălim aşa unii pe alţii, este limpede că
se vrea să o scoatem cumva, dar nu chiar cu orice preţ.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Doamna Popa, vă referiţi la punctul anterior?

Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Doamnă, nu ştiu ce menţiuni s-au făcut În procesul verbal,

dar eu vă pot spune că .... , nu s-au făcut, vedem cine este
vinovatul, am discutat din partea comisiei şi domnul AdÎr cred că
era de faţă, a fost doamna Chiriş, domnul Pop Romeo şi domnul
Voicu a participat la câteva discuţii ...

Doamna consilier general Popa Maria
Dar eu de ce nu am fost convocată, domnul secretar?

Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Doamnă aceasta este o deficienţă pe care o vom analiza,

ştiţi că niciodată nu am relaţionat cu ....

Doamna consilier general Popa Maria
Nu ştiu, tocmai şi eu am venit de fiecare dată când am fost

convocată.

Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Ştiu, doamnă. Din acest punct de vedere eu vă spun că pe

partea de cultură nu am adăugat nimic, nu am scos nimic decât
cele discutate atunci când am votat ROF-ul, acum o lună şi ceva,
În 06.06., acelea sunt modificările. Pentru că se derulează câteva
proiecte europene a mai apărut un articol În plus prin care li se dă
voie celor din Serviciul Cultură să facă parte din UIP-uri. Nu este
nimic În neregulă din punct de vedere al ROF-ului.

Referitor la acest punct, dacă am Înţeles bine este vorba de
o creştere de personal .....

Doamna eu vă repet - fac niciun joc, eu, Gâf, m-am dus
şi am urmărit să fie cee ~a h~'ilt acum o lună.
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Dacă la punctul numărul doi care este acum În discuţie avem
de a face cu o mărire de personal pe noi ne bucură acest lucru şi
consilierii PNG vor vota acest punct.

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
Am o singură nelămurire şi cred că este foarte important să

lămurim acest aspect, la comisia aceea mixtă formată din membrii
de la diferite comisii ale Consiliului General a fost convocat vreun
consilier PSD sau PNL? Noi nu avem cunoştinţă de acest lucru.

Domnul consilier general Scarlat Horia
De la PNL nu a fost nimeni.

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
Nici de la PSD. Cine a făcut aceste amendamente? Cine_şi

le-a asumat? Mie nu mi se poate servi un proiect astăzi care se
presupune că a fost asumat de către noi consilierii generali de
care eu nu am cunoştinţă. Eu am votat pentru sau Împotrivă pe
baza documentului pe care l-am studiat şi de care am luat la
cunoştinţă şi nu pe baza unui document pe care dumneavoastră l-
aţi discutat În cadrul grupului PD-L, aţi făcut modificării şi
amendamente şi vi le-aţi asumat dumneavoastră şi nu noi. Nu
există În lege obligaţia mea de consilier să Îmi asum nişte
amendamente pe care le faceţi voi ca şi grup PD-L. Acesta este un
abuz.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Oricum nu I-ati sustinut., ,

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
Poate sunt şi amendamente bune În cele pe care le-aţi făcut,

dar nu pot accepta să votez ceva ce v-aţi asumat doar voi În
cadrul unei discuţii cu uşile Închise şi despre care nu am luat la
cunoştinţă.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Doamna Ţapardel, În primul rând nu v-aţi asumat aceste

amendamente pentru că nu le-aţi votat şi În al doilea rând este
regretabil dacă nu aţi fost invitată.



consilierii domnului Primar General la etajul 14 şi a durat vreo trei
săptămâni. Doamna Popa, la şedinţa de acum două - trei
săptămâni eu v-am adus şi v-am citit toate amendamentele făcute
pe cultură, Învăţământ, culte şi sport În biroul domnul Murg Călin.
De fapt comisia când s-a Întâlnit astăzi nu a făcut altceva decât să
urmărească ca acele amendamente vota te de noi În această sală
să fie reluate şi să fie trecute În materialul care a apărut pe site.
Vorbim de o muncă depusă .... , noi şi dumneavoastră la Comisia
Învăţământ, Cultură, Culte, Sport. Eu Întotdeauna am avut numai
cuvinte de apreciere şi de laudă la ceea ce aţi făcut cu şcolile pe
programul BEI. Pot spune că interesul dumneavoastră pentru ceea
ce Înseamnă teatre nu a fost maxim pentru că aţi avut o
preocupare şi un volum de muncă foarte mare pe ceea ce
Înseamnă şcoală dar la comisie noi am discutat aceste lucruri
doamna Popa.

Doamna consilier general Popa Maria
Îmi atrag atenţia colegii mei că mă jigniţi, nu am fost foarte

atentă la ceea ce spuneţi. Domnul Voicu Îmi spuneţi acum că nu
am venit la comisie?

Domnul consilier general Voicu Mihai
Nu, v-am spus că aţi venit la comisie ŞI am vorbit dar

subiectul important ...

Doamna consilier general Popa Maria
Nu am discutat de ROF, domnul Voicu iar acest proiect este

de cinci zile pe site ...

Domnul consilier general Voicu Mihai
Doamna Popa, eraţi dumneavoastră, era domnul Alexe de la

PNL ...

Doamna consilier general Popa Maria
Ce să amendez eu dacă el a apărut acum cinci zile pe site?

Domnul consilier general Voicu Mihai
Când l-am chemat pe Radu Emilian, pe Şoşoacă.

ŞI nu am discutat
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Domnul consilier general VIădan Florin Laurentiu
Vreau să menţionez că acest ROF a fost adoptat, a primit

avizul Comisie Transporturi miercuri la ora 12.30. La această
comisie au fost invitaţi toţi membrii care fac parte din această
comisie.

Doamna consilier general Cruceanu Elena
Eu mă refer strict la Comisia Juridică şi colegii de la această

comisie trebuie să recunoască, că toate amendamentele care s-au
făcut au fost discutate nu numai o dată la comisie şi sunt În
asentimentul tuturor colegilor din această comisie. Nu se poate
spune că nu s-a ştiut. Faptul că astăzi a apărut Într-o anumită
formă este rezultatul Însuşiri de către Primarul General a tuturor
modificărilor pe care noi le-am propus În unanimitate. Dacă ar fi
fost să se facă amendamente oral trebuia să apară ROF-ul vechi
cu amendamente dar s-a convenit să apară direct cu
amendamentele propuse şi asumate.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Doamna Sitaru este adevărat că ati votat În unanimitate,

aceste amendamente?

Domnul consilier general 8ăcăintan Irimie Gabriel
La Comisia Economică s-au discutat aceste aspecte, În

general când se discută despre bani şi atunci când discuţi de ROF
este clar că ori măreşti, ori micşorezi numărul, şi am dat aviz.
Vreau să vă spun că membrii partidelor dumneavoastră, PSD şi
PNL care fac parte din Comisia Economică nu s-au prezentat şi
nici astăzi nu sunt În sală. Au fost convocaţi aşa cum au fost
convocaţi şi pentru această şedinţă şi nu au fost prezenţi. Dacă
dânşii nu sunt prezenţi Înseamnă că noi nu trebuie să mai lucrăm

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul 8ăcăinţan, acest lucru poate fi dovedit cu

desfăşurătorul de la DATJ, ora la care au fost convocaţi.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Domnule preşedinte ne-am săturat de minciunile pedeliste,

de manipularea pedelistă, de jignirile pe care le adresaţi membrilor
noştri şi colegilor de la celelaUe R?rtide, nu vrem să participăm la
acest circ, la această ma~caradă, l~yaceastă demagogie, la acest
arivism şi toate Îmbracate cu un grad mare, re de
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incompetenţă. Pentru acest motiv grupul PNL a luat hotărârea ca
la această şedinţă să părăsească sala.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Voi sunteţi absenţi de la Început, de doi ani aţi lipsit.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Stimaţi colegi am votat, a trecut de procedura de vot şi nu

putem să ne Întoarcem iar dacă colegii noştri au ceva de obiectat
folosesc calea şi atacă proiectul de hotărâre În contencios. De
asemenea, domnul Secretar poate să se exprime În scris dar
acum haideţi să mergem mai departe pentru că oricât am discuta
nu putem lua o hotărâre.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Sunt de acord cu dumneavoastră.

Doamna consilier general Chiriş Mariana
Probabil că nu sunt În graţiile dumneavoastră pentru că stau

cu mâna ridicată de 25 minute şi vă faceţi că nu mă vedeţi ...

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vă rog să mă iertaţi.

Doamna consilier general Chiriş Mariana
Îmi cer scuze pentru cuvântul pe care am Îndrăznit să ÎI iau

acum şi vă promit că la fiecare şedinţă voi lua cuvântul.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vă rog să mă scuzaţi, nu v-am văzut.

Doamna consilier general Chiriş Mariana
Nu este prima dată.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea

structurii organizatorice, numărului total de posturi, statului
de funcţii şi regulamentului de organizare şi funcţionare ale
Directiei Generale de Evidentă a Persoanelor a Municipiului• •
Bucureşti, conform prevederilor Ordonanţei de Urgenţă a
Guvernului nr. 63/2010 p.entru modificarea şi completarea,
Legii nr. 273/2006 privind finantele publice locale, pre um şi, ,
pentru stabilirea unor măsuri financiare.



Amendamente? Nu sunt.
Cine este pentru? 35 voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? O

voturi
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice,
numărului total de posturi, statului de funcţii şi
Regulamentului de organizare şi funcţionare ale Poliţiei
Comunitare a Municipiului Bucureşti, conform prevederilor
Ordonanţei de Urgenţă a guvernului nr. 63/2010 pentru
modificarea şi completarea Legii nr. 273/2006 privind finanţele
publice locale, precum şi pentru stabilirea unor măsuri
financiare.

Amendamente?

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
Grupul PSD nu va vota acest proiect de hotărâre. Aşa cum

au spus şi colegii de la PNL nu suntem de acord cu aceste
restructurări pentru că sunt neconstituţionale şi În consecinţă nu
vom vota acest proiect. Nu suntem de acord cu aceste abuzuri
făcute de guvernarea PD-L şi nu vom susţine acest abuzuri. Am
rămas În sală din respect pentru cetăţeni şi ca să demonstrăm,
prin votul nostru negativ, că nu suntem de acord cu aceste
abuzuri.

Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
"La art. 1 vor fi doua alineate, astfel: alin. 1 este actualul art.

1 din proiect şi alin. 2 va avea următorul cuprins " reÎncadrarea
personalului pe posturile alocate conform O.U.G nr. 63/2010 şi
aprobate, se va face cu respectarea următoarelor criterii:

a) să nu cumuleze două funcţii salarizate
b) să nu cumuleze calitatea de salariat cu cea de pensionar
c) să nu fi Îndeplinit cumulativ condiţiile de pensionare
d) respectiv vârstă şi stagiu de cotiza re conform legii"

AI doilea amendamente, "Ia anexa 1 - organigrama se
modifică după cum urmează: Se Înfiinţează postul de director
general adjunct - funcţie de conducere de natură contractuală,
având În subordine următoarele compartimente: Serviciul
Intervenţie, Biroul Logistic dministrativ, Biroul Secretariat
Registratură, Compartim d!M - i Auxiliare.
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La anexa 2 - statul de funcţii se modifică după cum
urmează: - postul de director general adjunct se Înfiinţează prin
reducerea cu un post a numărului de guarzi de la 50 la 49 posturi
(poz. 258-307)

La anexa 3 - Regulamentul de organizare şi funcţionare se
modifică şi se completează În mod corespunzător"

Domnul consilier general Pop Romeo Teodor
În urma discuţiilor pe care le-am avut şi cu domnul Primar

General care a agreat propunerea noastră şi ţinând cont de faptul
că organigrama are un număr mare de personal În administrativ În
comparaţie cu personalul din stradă şi care deserveşte direct
populaţi, noi am subţiat puţin serviciul administrativ şi am mărit
numărul de posturi la cei care sunt În stradă. Sunt 17 posturi,
astfel: Serviciul Resurse Umane unde erau 10 posturi (9+1) se
transformă În birou şi rămân 6 posturi (5+1); Serviciul de Imagine
şi Comunicare unde erau 8 posturi (7+1) se transformă În
compartiment şi rămân 3 posturi; Serviciul Pregătire se transformă
În birou şi rămân 6 posturi (5+1); la Serviciul Buget rămân 6
posturi (5+1); la Serviciul Achizitii din 8 posturi rămân 3 posturi şi
se transformă În compartiment. î'n total sunt 17 posturi care se trec
la Serviciul de Intervenţie şi Protecţie, la Serviciul În stradă şi
pentru protejarea contractelor pe care le avem cu instituţiile
noastre. 17 persoane din tessa trec În operativ.

Domnul consilier general Neagu Mihai
O parte din personalul tessa o să treacă În operativ iar restul

discutăm cu directorul Poliţiei Comunitare şi cu, comisia.

Domnul consilier general Pop Romeo Teodor
Această instituţie până la 1 ianuarie va fi reorganizată.

Aceste 17 persoane vor trece În operativ la Serviciul Intervenţii şi
Protectie.,

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Mai sunt şi alte amendamente? Nu mai sunt. Domnul Ţincu

de la Poliţia Comunitară doreşte să ia cuvântul.

Domnul Tincu Ion - director general Politia Comunitară a
Municipiului Bucureşti

Referitor la primul amendament legat de criterii ar fi prima
institutie pentru care Consiliul enpral ,a,stabilit criterii. În con itiile
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criterii nu este bine să le lăsăm decât aşa cum prevede legea. În
aceste condiţii răspunderea va fi a mea dar cu criterii stabilite de
dumneavoastră.

La al doilea amendament trebuie să fac o scurtă precizare şi
anume nu este nevoie de Înfiintarea postului de director general
adjunct ci doar menţinerea lui, ei era. În al doilea rând, raportat la
numărul de personal administrativ, funcţii publice administrative,
nu ştiu de unde a fost icjeea că erau 90, de fapt erau 56 şi le reduc
la 46, adică am 343 În stradă. Dacă eu nu Îmi mentin,
managementul funcţional Înseamnă că instituţia ca atare nu va
avea asigurată partea operativă din punct de vedere managerial.

Domnul consilier general Pop Romeo Teodor
Dispeceratul nu este În stradă.

Domnul Tincu Ion - director general Politia Comunitară a
Municipiului Bucureşti

Dispeceratul presupune permanenţă, ochii şi urechile sunt
ale dispeceratului, nu se poate asigura comunicaţia, nu se poate
asigura nimic. Raportat la ceea ce mi-aţi spus cu privire la
structuri, structurile ca atare, dacă Îmi permiteţi vă voi prezenta şi
aici sper să Îmi spuneţi un termen când să vă prezint, aşa cum aţi
spus eu sunt de acord să se menţină un post de director general
adjunct pe contractual dar În acelaşi timp să Îmi permiteţi să vă
prezint eu proiectul pentru a fi funcţional.

Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Este normal să nu dăm afară pe cineva pentru că noi ţinem

oameni care cumulează şase funcţii, acelaşi individ ia trei salarii.
Este normal să protejăm un tânăr care este la Început de viaţă şi
să Încercăm cu aceştia cu cei de la personal de la dumneavoastră
care sunt aproape şi Îndeplinesc criterii de pensionare şi pot să
aibă un venit. Este normal să Îi protejez pe cei tineri şi normal că e
nevoie de criterii. Asta este cea mai mare greşeală pentru că
facem totul fără criterii, fără nimic, fără a ţine cont de absolut
nimic. Facem după pile, după combinaţii, după cine este verişor cu
cine, după acela unde este. Vreau să ştiu dacă ultimii veniţi În
instituţie sunt primii plecaţi, că cei care au fost găsiţi acolo, mai
vechi angajaţi au mai multă experienţă pe toate domeniile. Am
stabilit, am propus, nu a t~bilit, vor stabilii colegii mei În
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totalitatea lor prin vot. Ami r:. tbls nişte criterii pentru că aşa mi se
pare normal şi faptul că.Prini~GenE;rai nu ne-a prez tat nişte
criterii pentru primărie este fOCJ~egr~V/.~e altfel aţi văzu c am şi
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plecat din sală pentru că au existat toate aceste carenţe, că nu
avem criterii, că ştiu că se desfiinţează Centrul de Calcul doar
pentru că vezi doamne serviciul de informatică din primărie este
slab, nu pentru că vrea Guvernul Boc reduceri. Aşa mi s-a explicat
mie personal, aşa mi s-a explicat de către unul dintre consilierii
domnului primar. Nu există criterii, cât despre partea a doua sigur,
sunteţi de acord cu menţinerea dar proiectul de faţă pentru că nu
este o chestiune asumată ca la punctul 1 sau cum o fi fost la
punctul 1, am fost nevoit să fac un amendament pentru că acesta
este proiectul pe care ÎI avem În faţă la mapă pentru că altul nu a
venit la mapă. Dacă venea un alt proiect la mapă cu postul
respectiv nu era nici un fel de problemă. Cât despre
managementul instituţiei dumneavoastră Îmi pare rău că veţi avea
un management slab pentru că nu aveti 7 la imagine şi
comunicare. Îmi pare rău, dar vă rog să daţi v'ina pe Gât. Gâf nu a
vrut la Poliţia Locală Bucureşti nu a vrut să fie 7 inşi la imagine şi
comunicare. Păi nu are primarul 7 inşi la imagine şi comunicare,
nu am eu consilier general unde să mă duc să dau un comunicat
de presă. Nu am unul, unul nu 7. Vreau să mă duc şi eu Gâf de la
PNG - CD să dau şi eu un comunicat prin care să spun că nu sunt
mulţumit că .... Nu am unde să mă duc. Nu ştiu problemele de
dispecerat, nu ştiu, sunt probleme tehnice. Aş putea să le ştiu dar
nu vreau să le ştiu. Nu vreau să ştiu ce mari achiziţii sunt de făcut
cu 7 persoane sau la personal la resurse umane să ai 10 oameni.
Aceasta este chestiunea. Nu este ce am gândit noi. Am spus
domnule este criză da? lumea nu mai are bani, ies tâlharii În
stradă, ne dau În cap. domnule 17 inşi dacă sunt În plus este
foarte bine pe stradă În condiţiile acestea de restrişte, ordonanţă,
ce s-a Întâmplat. A trebuit să se reducă numărul şi este o prostie
reducerea numărului forţelor de ordine pe o perioadă În care
infracţionalitatea creşte, că aşa este normal să crească sociologic.
Deci din punctul acesta de vedere domnul director nu vă supăraţi
pe mine Îmi asum eu Gâf şi rămâne Înregistrat pe bandă astăzi
managementul prost al dumneavoastră dacă asta vă Încălzeşte cu
noile condiţii pe care le-am propus noi. Asta este viaţa. Nu or să
mă mai voteze la următoarele alegeri bucureştenii.

Domnul Tincu Ion - director general Politia Comunitară a
Municipiului Bucureşti

Un singur dacă Îmi permiteţi, ca şi precizare, vorbeam
managementul de sis şi managementul funcţional,
aprecierile şi califica Ver&, lllele. Restul rămâne la ceea
consideraţi dumneavo) "'r:ă-:-



Domnul consilier general Dincă Dumitru
Domnilor colegi ar fi bine ca atunci când nu cunoaşteţi În

totalitate anumite lucruri să vă abţineţi. Serviciul dispecerat În
cadrul Poliţiei Locale este deosebit de important, este mult mai
important decât 10 persoane la resurse umane şi 15 la financiar.
Dispeceratul este foarte important, el asigură continuitatea acţiunii
Poliţiei Locale ..... , domnule Îmi spui că vorbesc prostii? Eu sunt
ofiţer la Poliţia Comunitară. Cum poţi să spui că vorbesc prostii.
Dacă dispeceratul nu funcţionează nu poate să funcţioneze Poliţia
Locală.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Eu propun ca acest proiect să rămână aşa cum a fost

propus având În vedere că cei care se pricep şi-au dat acordul pe
acest proiect. Domnul Dincă de la Poliţia Comunitară Locală, sunt
de acord cu dumneavoastră, ca să vedeti că atunci când sunt,
chestii corecte sunt de acord, dispeceratul este unitate În stradă
numai că ei nu stau În stradă efectiv, ci asigură şi acoperă spatele
celor care sunt În stradă, asigurându-Ie siguranţa şi intervenţia.
Cine spune altceva face o mare eroare. Iar cei care fac afirmaţii
"Îmi iau eu răspunderea că..." sancţiunea este la şeful Poliţiei
Locale nu la acei care spun că Îşi iau ei răspunderea şi nu păţesc
nimic. Deci eu vă rog să votaţi acest proiect aşa cum a fost el
propus.

Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Domnul Giugula, printr-o eroare regretabilă aţi ajuns

preşedintele ATOP-ului şi În doi ani de zile nu aţi venit cu nicio
propunere de Îmbunătăţire a ordinii publice În Bucureşti. Trebuie
să ne daţi nişte explicaţii ce aţi făcut cu ATOP-ul pentru că nu ştim
nimic, nu am văzut nimic, se dă În cap pe stradă ca la balamuc.
Nu ne-om pricepe, dar ne zgârie lumea maşinile, ne fură din case,
nu ne pricepem la dispecerat.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Luaţi-vă trotinetă domnule ca să nu vi-o mai zgârie nimeni.

Dacă nu ati fost atent domnul Gâf, ATOP-ul Municipiului Bucureşti,
a prezentat În repetate rânduri În faţa Consiliului General raport de
activitate. Dacă nu sunte' zent sau aveti urechile Înfundate
problema dumneavoa . 'l ,~. '~Iadoctor. '
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Aş dori să am prezenţa. Câţi sunt în sală? Nu mai sunt 43 în

sală pentru că a plecat grupul PNL. În sală sunt prezenţi 37 de
consilieri generali.

Supun la vot primul amendament propus de domnul Gâf
Deac.

Cine este pentru? 25 de voturi, împotrivă? O voturi, abţineri?
12 voturi (Giugula O., Drăghici A, Popa M., Ţapardel C., Sitaru J.,
Rizoiu M., Nedelcu C., Păduraru A, Mihăilescu 1., Nicorescu V.,
Anton M., Zidărescu L.)

Acest amendament a fost adoptat.

AI doilea amendament referitor la anexa 1 directorul general
adjunct. Domnul Gâf este modificare sau se menţine? Să apară în
organigramă în orice formulă, se înfiinţează.

Cine este pentru? 25 de voturi, împotrivă? 1 vot (Giugula O.),
abţineri? 11 voturi (Nicorescu V., Drăghici A, Popa M.,
Ţapardel C., Sitaru J., Rizoiu M., Nedelcu C., Păduraru A,
Mihăilescu 1., Anton M., Zidărescu L.).

Acest amendament a fost adoptat.

Avem amendament propus de domnul Pop Romeo, cel pe
care l-aţi redactat, cel cu dispeceratul, l-aţi depus? L-aţi făcut
verbal, bun. Sunt mai multe modificări, la dispecerat, la birouri ....

Cine este pentru? 25 de voturi, împotrivă? O voturi, abţineri?
10 voturi (Giugula O., Drăghici A, Popa M., Ţapardel C., Sitaru J.,
Rizoiu M., Nedelcu C., Păduraru A, Mihăilescu 1., Zidărescu L.)

Acest amendament a fost adoptat.

Doamna consilier general Sitaru Janina
Nu vă supăraţi, ce amendament aţi votat acum? Nu a fost

depus.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Amendamentul domnului Pop. Doamna Sitaru dacă nu l-aţi

înţeles vi-I poate spune din nou domnul Pop.

Doamna consilier genera! Sitaru Janina
Vrem să îl vedem şi noi.



Doamna consilier general Sitaru Janina
Domnule preşedinte ÎI vedeţi cum arată?

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Amendamentul a fost propus verbal, nu este vina noastră

dacă nu l-aţi Înţeles, majoritatea l-a Înţeles şi l-a votat.

Doamna consilier general Sitaru Janina
Aici sunt ştersături şi mâzgălituri. Domnule Secretar, dacă

dumneavoastră credeti că este un amendament valabil ....,

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea

structurii organizatorice, numărului total de posturi statului de
funcţii şi Regulamentului de organizare şi funcţionare ale
Poliţiei Comunitare a Municipiului Bucureşti, conform
prevederilor Ordonanţei de Urgenţă a guvernului nr. 63/2010
pentru modificarea şi completarea Legii nr. 273/2006 privind
finanţele publice locale, precum şi pentru stabilirea unor
măsuri financiare, În integralitatea lui.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Vreau să vă anunţ că grupul PSD a ieşit din sală.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Cine este pentru? 25 de votul"i, Împotrivă? O voturi, abţineri?

Ovoturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
Erau Încă În sală când s-a supus la vot.

Doamna consilier general Toma Veronica
Acum nu mai am cvorum, nu i-a dat nimeni dreptul la cuvânt,

Începem să ne batem joc, de câte ori vrea Giugula să vină la
microfon ....

Domnul Secretar General Tudor Toma
Nu ies pe bandă.



Domnul Secretar General Tudor Toma
Nu este obligaţia mea domnul Gâf, este obligaţia

preşedintelui.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnule Secretar General erau În sală când s-a votat.
Pentru proiectul numărul 4 este evident .....

Domnul Secretar General Tudor Toma
Toată lumea a văzut aşa. Ok. Domnule preşedinte vă rog să

spuneti că au votat, atunci grupul PSD a fost În sală, să rămână pe
bandă' că a fost prezent, a votat, sau s-a abţinut de la vot. Îmi cer
scuze, eu i-am văzut ieşind.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Grupul PSD nu a votat, nu şi-a exprimat votul dar a fost În

sală la momentul votului. Votul este valabil şi punctul a fost
adoptat.

Pentru punctul 4 nu mai avem cvorumul necesar motiv
pentru care .... , au anunţat că se retrag, dar erau În sală la
momentul votului.

Domnul Secretar General vă rog să facem prezenţa.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Alexe Florin Alexandru - absent
Anton Mihaela - absent
Băcăinţan Irimie Gabriel - prezent
Bădulescu Aurelian - absent

, Boajă'Mirilca:..:-aosenC ' , ,
Budulan Pompiliu - prezent
Capotă Bogdan Alexandru - absent
Chiriş Mariana - prezent
Cosma Roxana Maria - prezent
Cruceanu Elena - prezent
Deaconescu Cristinel - absent
Dincă Dumitru - prezent
Drăghici Aurelia Graţiela - absent
Florescu Dragoş - absent
Gâf-Deac Ioan - prezent
Giugula Doru Mihai - ab_sent
Gorodea Tiberiu Silviu Ioan - absent
Grigorescu Robert -~' ,ent

o



lovici Victor Teodor - prezent
Ivaşcu Tiberiu - prezent
Meran Ştefan Dan - absent
Mihailovici Virginia - prezent
Mihăilescu Ion Bogdan - absent
Murg Călin - prezent
Neagu Mihai - prezent
Nedelcu Costel - absent
Nemeş Carmen lonela - prezent
Nitu Robert Daniel - absent,
Nicorescu Virgil - absent
Păduraru Alexandru - absent
Pârvu Cosmin Gabriel - prezent
Pop Romeo Teodor - prezent
Popa Grigore Ioan - absent
Popa Maria - absent
Popescu Costin Adrian - absent
Poteraşu Cornel-Constantin - absent
Prioteasa Doru - prezent
Purcărea Sorin - absent
Raicu Mircea Cristian - prezent
Rădoi Silviu George - prezent
Răileanu Marius Nicolae - prezent
Rizoiu Mircea - absent
Roşeţi George Adrian - absent
Scarlat Horia - absent
Sitaru Janina Mirela - absent
Stan Ion - absent
Stan Nicuşor - prezent
Tănase Ion Gabriel - absent
Toma Veronica - prezent
Ţapardel Ana-Claudia - absent
Ţica Horaţiu- Florin - prezent
Untaru Virgil - prezent
VIădan Florin Laurenţiu - prezent
Voicu Mihai - prezent
Zidărescu Loredana lonela - absent

În sală sunt prezenţi 25 de consilieri generali.

Domnul presedinte de sedintă Murg Călin
Dragi colegi, dator~ă"faptului că la momentul când domnul

Giugula a luat cuvântu!/e'ES~.~mai mult de 28 consilieri generali În



sală, a luat cuvântul fără să îi fie acordat, motiv pentru care după
ce a fost sanctionat cu avertisment, este sanctionat cu chemare la, ,
ordin chiar dacă a părăsit sala.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Corect, eram în procedură de vot.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Datorită lipsei de cvorum nu putem continua procedura de

vot pentru punctul 4 şi declar închise lucrările şedinţei ordinare din
data de 06 august 2010. Vă mulţumesc pentru prezenţă.

Şedinţa sa încheiat la ora 17.00.

Murg

--.---CONSiliERi
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Şef Birou

Redactare Hotărâri C.G.M.B
Perşunar

5/


